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V Blansku našli 
auto v řece

BLANSKO - Policisté v Blansku 
přijali zajímavé hlášení od tamních 
strážníků. Ti totiž našli v řece Svita-
vě zcela ponořené vozidlo. Na místo 
okamžitě vyrazili místní policisté i s 
policejními potápěči, kteří ve vodě 
nalezli již prázdný automobil. Podle 
prvotních informací pak měli časně 
ráno v červeném voze cestovat do-
konce čtyři lidé, přičemž z dosud ne-
zjištěných důvodu sjela alfa ze silnice 
přímo do řeky. Ze zcela ponořeného 
vozidla naštěstí všichni cestující za-
včas vyplavali na břeh, ale bohužel 
nikomu nehodu neohlásili a z místa 
bezostyšně odešli pryč. Před poled-
nem tak byl na místo přivolán i hasič-
ský autojeřáb, který pomohl ponořené 
auto vytáhnout ven.  (hrr)

 Foto Policie ČR
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Postup prací na přehradě 
Křetínce umožnil navýšit 
hladinu v nádrži

Blansko je v zimní přípravě stále 
stoprocentní, zdolalo i Boskovice

BLANSKO - Ani napotřetí v pří-
pravném období nezaváhali blanenští 
fotbalisté. Regionální derby s Bosko-
vicemi urvali ve svůj prospěch 4:2 a 
navázali na dva úspěchy z Mlýnské, 
které zaznamenali v předchozích čtr-
nácti dnech.

FK BLANSKO - FC BOSKOVI-
CE 4:2 (1:0), Tulajdan 2×, Machálek, 
Chloupek.

V prvním poločase padla jediná 
branka, kterou si připsal Tomáš Ma-
chálek. Hra se však střelecky rozjela 
až po pauze, kdy Jiří Tulajdan zvyšo-
val na 2:0 a následně zabraly i Bosko-
vice. Hostům se tak podařilo srovnat 
na 2:2 a stále bylo dost času na další 
akce.

Blansko se vrátilo do vedení díky 
trefě Luboše Chloupka, po němž ještě 
upevnil domácí náskok opět Tulajdan. 
Boskovice si tak odvezly porážku 2:4 
z přípravného zápasu a svěřenci tre-
néra Petra Vašíčka stále zůstávají po 
Novém roce stoprocentní.

Příští přátelský duel se uskuteční 
znovu doma na Mlýnské, a to v so-
botu 12. února od 11.30 proti Slovanu 
Rosice. Tadeáš Mima

Zdroj: www.fkblansko.cz

V Šošůvce vyhlásili výsledky tradiční ankety 
Fotbalista okresu Blansko za rok 2021

LETOVICE - Povodí Moravy pokračuje v rozsáhlé re-
konstrukci vodní nádrže Letovice. Práce zajistí  zlepšení 
protipovodňové funkce a zvýšení bezpečnosti vodního 
díla, ale také odstranění sedimentů ze dna nádrže. Práce 
probíhají úspěšně dle harmonogramu a díky tomu vodo-
hospodáři začali zvyšovat hladinu v nádrži.

V srpnu zahájilo Povodí Moravy rekonstrukci letovic-
ké přehrady. Jejím cílem je ochrana vodního díla a území 
pod vodním dílem na extrémní desetitisíciletou povodeň. 
V rámci prací postupně dojde k rekonstrukci přelivu, spa-
diště a skluzu. Od zahájení rekonstrukce provedli vodo-
hospodáři bourací práce na bezpečnostním přelivu, došlo 
k odbourání nadzemní části přelivné zdi i dna spadiště. 

„V současnosti probíhají stavební práce na rozšíření 
spadiště a injektáže na bezpečnostním přelivu. Během 
prosince jsme dokončili sanaci velké části povrchu od-
běrné věže a rekonstrukci opevnění návodního líce hráze. 

Právě kvůli těmto pracím byla hladina snížena až na kótu 
347,0 m n. m.,“ popisuje průběh prací generální ředitel 
Povodí Moravy, s. p. Václav Gargulák.    

Hladinu v nádrži vodohospodáři začali snižovat už na 
konci léta. Sanace povrchů a práce na opevnění stihli pro-
vést s ohledem na příznivé klimatické podmínky v mírném 
předstihu tak, že nádrž mohli začít napouštět už na kon-
ci loňského roku. „Práce probíhaly bez komplikací, proto 
jsme na konci prosince využili přítoků do nádrže k navýšení 
hladiny. Pozvolna jsme ji zvýšili až na kótu 350,50 m n. m. 
Pokračovat v napouštění budeme na konci dubna po dokon-
čení další fáze prací,“ vysvětluje Gargulák. 

Od prosince do konce ledna vodohospodáři množství 
vody v nádrži téměř zdvojnásobili. Hladina v nádrži byla 
na začátku února na kótě 350,50 m n. m. a od konce loň-
ského roku se objem vody v nádrži zvýšil o 1,5 mil. m3. 

 Pokračování na str. 4

ŠOŠŮVKA - V pátek 4. února 2022 
proběhlo v kulturním domě v Šošův-
ce tradiční vyhlášení ankety Fotbalis-
ta okresu Blansko za rok 2021. 

Mezi oceněnými se neztratili ani 
zástupci FC Boskovice. Nejlepším 
trenérem byl vyhlášen Jan Havlíček, 
mezi žáky se do trojice nejlepších do-
stal Lukáš Staněk a v přípravce Lukáš 
Sehnal. Mezi šestici nejlepších fotba-

listů z krajských soutěží se umístili 
hned tři zástupci FC Boskovice. Byli 
jimi Jiří Fadrný, Jan Novák a mo-
mentálně v Blansku působící Štěpán 
Alexa. Ceny mimo jiných předávali 
i senátorka Jaromíra Vítková, mís-
tostarosta města Boskovice Petr Ma-
lach a místopředseda OFS Blansko 
Milan Strya.  Milan Strya

 Foto archiv FC Boskovice
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Zimní boskovická čtyřstovka se 
pořadatelům i závodníkům vydařila

BOSKOVICE� -� V� boskovických�
lázních�se�konala�každoroční�Boskov-
ická� čtyřstovka,� kterou� pořádá� pla-
vecký�oddíl�SVČ�Boskovice.�Závody�
se� plavaly� v� tréninkovém� čase.�
Přivítali� jsme� plavce� z� Blanska,�
Kuřimi�a�ze�dvou�oddílů�Brna.
První�místo�získali�Ondřej�Ščudla,�

Anna�Šafránková,�Jolana�Chlupová�a�
Štěpán�Vladík.� Na� stupně� vystoupili�
Filip�Tlamka,�Václav�Drábek,�Kristý-
na� Nezvalová,� Justýna� Novotná,�
Krunoslav� Roglič� a� Tereza� Fajtová.�
Všem� moc� gratulujeme� a� děkujeme�
za� účast,� přejeme,� ať� se� jim� v� nové�
plavecké�sezóně�daří.�
Děkujeme� všem� rozhodčím,� or-

ganizátorům� a� rodičům� za� pomoc� a�
podporu� při� konání� velice� zdařilých�
závodů.�� Jan Horák

Podvody ve virtuálním 
světě pokračují

REGION� -� Policisté� na� Blanensku� se� v� těch-
to� dnech� zabývají� případem,� kdy� během� jednoho�
dne�přišel�postupně�o�své�úspory�padesátiletý�muž.�
Dosud� neznámý� pachatel� přesvědčil� poškozeného�
k� instalaci� programu�AnyDesk.� Zmíněný� přístup,�
který�je�v�poslední�době�spojený�především�s�kryp-
toměnovými� podvody,� směřuje� k� tomu,� aby� pod-
vodník� získal� vzdálený� přístup� k� cizímu� počítači.�
Což� se� potvrdilo� i� v� tomto� případě.�Na� dálku� tak�
neznámá� osoba� provedla� několik� převodů� na�
�zahraniční� účet.� Částka� provedených� transakcí� se�
tak�vyšplhala�téměř�na�560�tisíc�korun.
Tento� případ� není� v� Jihomoravském� kra-

ji� ojedinělý.� Jen� za� poslední� měsíc� přijali� poli-
cisté� na� Blanensku� dva� podobné� případy.� První�
z�poškozených�přišel�o�částku� téměř�150� tisíc�ko-
run,�ve�druhém�případě�se�jednalo�o�částku�bezmála�
370�tisíc�korun.
V� tomto� týdnu� také� policisté� na� Břeclavsku�

začali� prověřovat� podvodné� jednání� přes� internet.�
Tento� se� týká� virtuální�měny.�Událost� začala� tím,�
že�žena�chtěla�proplatit�peníze�v�bitcoinech�ze�své�
�elektronické�peněženky.�Následně�byla�kontaktová-
na�podvodníky,�kteří�jí�nabídli�odkup�této�virtuální�
měny.� Scénář� se� poté� opakoval,� tak� jako� v� ostat-
ních� případech.� Žena� umožnila� přístup� ke� svému�
účtu.�Dosud�neznámí�pachatelé�tak�postupně�přev-
edli� téměř�300� tisíc�korun�na�cizí�účet.�Půjčku�na�
účet�oznamovatelky�v�hodnotě�800�tisíc�korun,�již�
podvodníci� nestihli� dokončit.� Žena� vše� nahlásila�
policii,�která�se�případem�nyní�zabývá.
Kriminalisté�ve�všech�událostech�zahájili�úkony�

trestního� řízení� pro� podezření� ze� spáchání� trest-
ného� činu,� prověřují� veškeré� informace� směřující�
ke� zjištění� totožnosti� zatím�neznámých�pachatelů.�
V�případě�dopadení�jim�hrozí�trest�odnětí�svobody�
až�na�8�let.

 

Zloděj se nemusel nijak 
namáhat

KUNŠTÁT� -�V� pondělí� 31.� ledna� v� půl� deváté�
ráno,� v� ulici� Zámecké� v� Kunštátě� ponechal� na�
několik� minut� řidič� bez� dozoru� firemní� dodávku�
v� hodnotě� 150� tisíc� korun.�Klíčky� od� auta� nechal�
ovšem� v� zapalování.� Této� situace� využil� zloděj,�
který�vzápětí�s�vozidlem�tov.�zn.�VW�Transporter,�
bílé�barvy,��RZ�:�2�BF�9430,�odjel�neznámo�kam.

Policisté�po�vozidle�pátrají,�zatím�ale�bezvýsled-
ně.� Obracíme� se� s� žádostí� o� pomoc� na� případné�
svědky.� Rovněž� by� nám� pomohl� i� záznam� kamer�
řidičů,�kteří�v�tu�dobu�Kunštátem�projížděli.�
K�objasnění�případu�by�mohlo�přispět�i�svědectví�

muže� a� ženy� v� osobním�vozidle�VW�Polo,�modré�
barvy,�kteří�se�v�tu�dobu�měli�v�místě�události�po-
hybovat.
Dalším� provedeným� šetřením� bylo� zjištěno,� že�

odcizené� vozidlo� se� � téhož� dne� kolem� osmé� hod-
iny� večer� pohybovalo� po� dálnici� D1� směrem� na�
Pohořelice.�
Lidé� mohou� kontaktovat� policisty� obvodního�

oddělení�v�Letovicích�na�tel.�č.�974�631�770,�popř.�
lze�využít�bezplatnou�linku�158.�� Foto Policie ČR

Řidič ohrozil vyjíždějící 
autobus a ujel

BLANSKO� -� V� pátek� 28.� ledna� krátce� po�
jedenácté� hodině� vyjížděl� autobus� městské� hro-
madné�dopravy�ze�zastávky�Seifertova�v�Blansku.�
Ve� stejnou� chvíli� projížděl� ulicí� Seifertova� dosud�
neznámý� řidič� s� vozidlem� Škoda� Fabia,� červené�
barvy.� Při� odbočování� vpravo� do� ulice� Dolní� Pa-
lava� svou� bezohlednou� jízdou� ohrozil� řidiče� a�
cestující� autobusu.� Střetu� s� vozidlem� zabránil� po-
hotový� šofér� autobusu,� který� zareagoval� prudkým�
zabrzděním�.�Při�pádu�se�zranily�dvě�cestující.�
Pokud�jste�se�stali�svědky�této�dopravní�nehody�a�

máte�informace,�které�by�přispěly�k�řádnému�obja-
snění�věci,�neváhejte�a�kontaktujte�přímo�Dopravní�
inspektorát� Blansko� na� tel.� č.� 974� 631� 255� nebo�
využijte�bezplatné�linky�158.�� Foto Policie ČR

V cizím autě jel se 
zákazem řízení

SEBRANICE - Další� pronásledování� nebez-
pečného�řidiče�mají�za�sebou�jihomoravští�policisté.�
Na� rozdíl� od� některých� nepochopitelných� újezdů,�
kdy� si� řidiči� nadrobili� podstatně� větší� problémy,�
než� kdyby� se� nechali� zkontrolovat,� měl� v� tomto�
případě� sedmatřicetiletý� muž� pádné� důvody� vyh-
nout� se�policejní�kontrole.�Se� svěřeným�autem�do�
opravy�si�jezdil�po�soukromých�záležitostech,�ned-
bal�vysloveného�zákazu�řízení�a�zřejmě�řídil�i�pod�
vlivem�pervitinu.
Hlídka� blanenských� dopravních� policistů� se� ho�

rozhodla� zkontrolovat� v� Sebranicích,� řidič� ovšem�
o�kontakt�nestál�a�začal�ujíždět�po�komunikaci�I/43�
na� Letovice.� S� policejním� vozem� v� zádech� pak�
odbočil� na�vedlejší� komunikace,�U�Drválovic�pak�
odbočil�na�polní�cestu�a�nakonec�zapadl�se�super-
bem�do�potoka.�I�tak�se�nechtěl�vzdát�a�pokračoval�
po� svých� zasněženým� lesem.� Vzhledem� k� jeho�
oblečení,� které� čítalo� šortky� a� lehkou� mikinu,� to�
asi�nebyl�příjemný�zážitek.�Policisté�ho�zadrželi�při�
pátrací�akci�v�lese�asi�100�metrů�od�vozidla.

Do� protokolu� uvedl,� že� svého� jednání� lituje� a�
nedokáže� ho� vysvětlit.� Po� pozitivním�orientačním�
testu� na� drogy� se� odmítl� podrobit� lékařskému�
vyšetření,� za� což� ho� čeká� nemalá� sankce.� Kromě�
toho� se� zodpovídá� s� přečinů� neoprávněné� užívání�
cizí� věci� a� maření� výkonu� úředního� rozhodnutí� a�
vykázání.�Majitelka�poničeného�vozu�také�asi�ško-
du�jen�tak�nepřejde.�Mimo�to�může�počítat�i�s�pod-
statným�prodloužením�zákazu�řízení.

Prodej lyží neznamenal 
zisk, ale ztrátu

REGION - Prodej� použitých� lyží� znamenal�
pro� osmatřicetiletého� muže� z� Blanenska� nakonec�
téměř�padesátitisícovou�ztrátu.�Na� jeho� inzerát� na�
internetu� reagoval� přes�mobilní� aplikaci� zájemce.�
V� průběhu� komunikace� pak� z� prodávajícího� pod�
záminkou�převodu�dohodnuté�ceny�na�účet�vylákal�
přihlašovací� údaje� do� jeho� internetového� ban-
kovnictví.�Ve�dvou�platbách�pak�snadno�převedl�na�
cizí�bitcoinový�účet�skoro�padesát�tisíc�korun.
K�ještě�vyšší�ztrátě�měla�nakročeno�pětapadesáti-

letá�žena�z�Břeclavska.�Ta�v�internetové�komunika-
ci�reagovala�na�výzvu�k�vyzvednutí�přeplatku�z�fi-
nančního�úřadu.�Po�krátké�elektronické�komunikaci�
s�neznámým�pachatelem�měla�potvrdit�v�bankovní�
mobilní�aplikaci�více�než�osmdesátitisícovou�tran-
sakci.�Mimo� jiné� to�byl�veškerý�zůstatek�na� jejím�
účtu.�To�se�jí�zdálo�podezřelé�a�platbu�nedokončila.�
Tím�si�zachránila�nemalou�částku.�Následně�pokus�
o�podvod�oznámila�bance�a�policii.

Měděné kabely ukradli 
i z lokomotivy

REGION - Oznámení� o� novém� graffiti� na�
železničních� vozech� řeší� policisté� téměř� denně.�
Včerejší�den�na�dráze�však�neřádili�jen�sprejeři,�ale�
i� zloději.� Ti� si� na� dolním� brněnském� nádraží� vy-
hlédli� odstavenou� dieselovou� lokomotivu.� Z� této�
demontovali� silné� měděné� kabely� a� odcizili� aku-
mulátory.�Při� tom�ve�sběrně�dostanou�za�odcizené�
věci� jen� zlomek�hodnoty� ze� škody,� které�na� loko-
motivě� způsobili.�Ta� přesáhla� padesát� tisíc� korun,�
navíc� je� po� jejich� řádění� nepojízdná.� Další� dva�
případy� řešili� policisté� na� rekonstruovaném�úseku�
železničního� koridoru� u� Adamova.� Tam� zloději�
poničili�nádrž�pracovního�stroje�a�ukradli�z�ní�přes�
dvě�stě�litrů�nafty.�Další�případ�policisté�dokumen-
tovali�jen�o�pár�set�metrů�dále,�kde�dělníkům�něk-
do�odřezal�a�ukradl�na�sto�dvacet�metrů�napájecího�
elektrického�kabelu.�I�zde�je�škoda�vysoká,�dosáh-
la�téměř�sto�třiceti�tisíc�korun.�� Foto Policie ČR

 Zpracoval Radim Hruška

Boxeři Berserkers Clubu Blansko uspěli na 
republikovém šampionátu v Třeboni

BLANSKO� -� Dva� tituly� vicem-
istra� České� republiky,� jedno� třetí�
místo� a� jedno� největší� překvapení�
šampionátu.� Takové� jsou� ve� zkratce�
výsledky,� se� kterými� odjeli� z� repub-
likového�mistrovství� v� boxu� členové�
�Berserkers�Clubu�Blansko.�Za�výbor-
nou� reprezentaci� města� boxerům�
�osobně� poděkovali� starosta� Jiří�Crha�
a�místostarosta�František�Hasoň.
Mistrovství� ČR� v� boxu� se� konalo�

v�polovině�prosince�v�Třeboni.�„Vyšlo�
to� absolutně� perfektně,� nikdo� takové�
výsledky� nečekal.� Boxujeme� sice� už�
několik�let,�ale�zatím�jsme�hájili�barvy�
jiných�klubů.�V�Třeboni�jsme�se�před-
stavili� poprvé� jako� Berserkers� Club�
Blansko�a�hned�jsme�získali�tři�medai-
le,“� zhodnotil� republikový� šampionát�
předseda�a�trenér�oddílu�Jan�Hrazdíra.
V� kategorii� do� 67� kg� obsadil� Petr�

Starý� třetí�místo,� když�ve� čtvrtfinále�
vyhrál� na� body� a� v� semifinále� pak�
prohrál�až�na�body�se�zkušeným�pro-
tivníkem.� O� velké� překvapení� šam-
pionátu� se� pak� postaral� David� Klíč�
v� semifinále� kategorie� do� 86� kg.�
Blanenský� boxer� knokautoval� fa-
vorizovaného� Jiřího� Havla� z� klubu�
Pražský�rohovník.
„David�Klíč,�který�je�s�osmi�zápasy�

vlastně�boxerským�nováčkem,�předv-
edl�ve�finále�s�Honzou�„Divočákem“�
Mužíkem� nejlepší� bitvu� celého� mis-
trovství�.�Při�tomto�duelu�hala�bouřila�
a�přítomným�se�ježily�chlupy�na�ruk-
ou.�Zápas�byl�veden�ve�vysokém�tem-
pu,� oba� borci� boxovali� většinu� času�

na� krátkou� vzdálenost� a� předvedli�
technicky� čistý� box� bez� zbytečných�
faulů,“� popsal� finálový� zápas� kate-
gorie� do� 86� kg�web�České� boxerské�
asociace�czechboxing.cz.
David� Klíč� bude� reprezentovat�

Českou�republiku�na�boxerském�mis-
trovství�Evropy�do�22�let.�Šampionát�
se�uskuteční�ve�dnech�11.�-�24.�března�
2022� ve� městě� Poreč� v� Chorvatsku.�
Bude� také� hostovat� v� extralize� za�
Dubnici�nad�Váhom.

Výrazného� úspěchu� dosáhl� na� re-
publikovém� mistrovství� v� Třeboni�
také� Jiří� Krejčí.� V� kategorii� nad�
92� kg� zvítězil� ve� čtvrtfinále� i� semi-
finále�na�body.�Účast�ve�finále�mu�ale�
znemožnilo� zranění� pravého� zápěstí�
a� celkově� tak� obsadil� druhé� místo.�
V� únoru� se� Jiří� Krejčí� představí� na�
galavečeru�ve�Vídni.
Berserkers� Club� Blansko� je� spor-

tovní�klub�zaměřený�převážně�na�box.�
Jeho� působištěm� je� areál� střelnice�

WarZone�v�Dolní�Lhotě.�Právě�tam�se�
v�sobotu�28.�května�uskuteční�utkání�
oblastní�boxerské�ligy.
„Diváci� jsou� samozřejmě� zváni.�

Zájemci� o� box� mohou� přijít� také� na�
naše�tréninky�v�Dolní�Lhotě.�Pro�do-
spělé� se� konají� vždy� v� pondělí,� ve�
středu� a� v� pátek� od� 18:30� do� 20:00�
hodin� a� pro� děti� od� sedmi� let� vždy�
v�pondělí�a�v�pátek�od�17:30�do�18:30�
hodin,“�podotkl�Jan�Hrazdíra.

 Zdroj: www.blansko.cz
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Soukromá řádková inzerce 
je ZDARMA.

Znění inzerátu a počet opakování 
posílejte na e-mail 

radim@bbnsro.info.

Koupím Jawa PÉRÁK v jakémkoli stavu. Vhodný k renovaci, 

popřípadě díly na tento motocykl. Tel.: 722 491 746
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Novorozenecké 
oddělení

BOSKOVICE� -�V� loňském� roce� se� v� boskovické� porodnici� narodilo� 880�
dětí,�z�toho�422�chlapců�a�458�dívek.�Čtyřikrát�se�narodila�dvojčata.�Z�celko-
vého�počtu�porodů�bylo�22�%�vedeno�císařským�řezem.�
Nejčastější�dívčí�jméno�bylo�Eliška,�dostalo�jej�19�dívek.�Následovala�Julie,�

Natálie,� Sofie� a�Viktorie,� kdy� každé� jméno� dostalo� shodně� 14� holčiček.�Do�
desítky�nejoblíbenějších�jmen�se�probojovaly�ještě�Ema,�Adéla,�Anna,�Rozálie�
a�Tereza.�Objevují�se�i�jména�netradiční�či�cizojazyčná,�jako�Jenovéfa,�Ronja,�
Jasmína,�Dorothea,�Mia�Sofia�či�Thea.�
Nejčastějším�chlapeckým�jménem�bylo�Tobiáš,�rodiče�jej�dali�19�chlapcům.�

Další�oblíbená�jména�se�v�posledních�letech�objevují�již�tradičně�–�Jakub,�Filip,�
Šimon,�Martin�a�Matyáš.�Desítku�uzavírají�jména�Daniel,�David,�Jan�a�Matěj,�
která�dostalo�shodně�po�12�chlapcích.�Mezi�netradičními�chlapeckými�jmény�
lze�zmínit�Tushig,�Theo�Mikuláš,�Egon,�Barnabáš,�Sidney.

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Farmaceuta/Farmaceutku
Požadujeme:

• VŠ vzdělání v oboru farmacie dle Zákona č.95/2004 Sb.
• systematický, pečlivý a zodpovědný přístup
• dvousměnný provoz
• víkendové služby – pohotovost
• praxe výhodou

Nabízíme:
• zajímavé finanční ohodnocení
• vhodné i pro absolventy

Zaměstnanecké výhody:
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• možnost ubytování ve vlastní ubytovně
• dostupnost dopravy přímo k nemocnici

Nástup dle dohody.

Informace podá:
Mgr. Šárka Obertíková, vedoucí lékárny
lekarna@nembce.cz, tel.: 516 491 603
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Farmaceutického asistenta/Farmaceutickou 
asistentku
Požadujeme:

• SŠ vzdělání v oboru farmaceutický laborant nebo tříleté 
studium v oboru diplomovaný farmaceutický asistent

• systematický, pečlivý a zodpovědný přístup
• praxe výhodou

Nabízíme:
• zajímavé finanční ohodnocení
• jednosměnný provoz

Zaměstnanecké výhody:
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• možnost ubytování ve vlastní ubytovně
• dostupnost dopravy přímo k nemocnici

Informace podá:
Mgr. Šárka Obertíková, vedoucí lékárny
lekarna@nembce.cz, tel.: 516 491 603
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Koupím garáž 
v Boskovicích, platba 

v hotovosti.
Nabídněte - tel.: 774 408 399

Kontakt  
na inzerci:

telefon: 
774 408 399

e-mail: 
j.oldrich@centrum.cz

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Zdravotního laboranta/Zdravotní 
laborantku pro oddělení mikrobiologie
Požadujeme:

• dokončené SŠ/VŠ vzdělání v oboru zdravotní 
laborant

• čistý trestní rejstřík
• schopnost týmové práce
• dobrý zdravotní stav
• jednosměnný provoz + pohotovostní služby

Nabízíme:
• vhodné i pro absolventy
• práci na odborné úrovni
• možnost osobního rozvoje
• stabilní a přátelský pracovní kolektiv
• odpovídající mzdové podmínky
• výhodně placené pohotovostní služby

Zaměstnanecké výhody:
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• slevy na nákup v nemocniční lékárně

Nástup možný ihned.

Informace podá:
Mgr. Miroslava Hošková, DiS, Oddělení mikrobiologie
miroslava.hoskova@nembce.cz, mikrobiologie@nembce.cz,
tel.: 516 491 590, 516 491 591
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Koupím jakoukoliv JAWA, SIMSON, MZ, ČZ či 

PAV... Děkuji za nabídku. Tel.: 723 971 027

Žádný čas není tak dlouhý, aby nám dal zapomenout.

Dne 21. února 2022 
vzpomeneme na 10. výročí úmrtí

paní

VĚRY MAŠKOVÉ 
ze Skalice nad Svitavou.

Vzpomíná rodina.

Očkování
BOSKOVICE -�Od�úterý�8.�února� je�zkrácena�provozní�doba�očkovacího�

centra.�
Osoby�starší�12�let�se�očkují�každé�úterý�od�7�do�11�hodin.�Registrovat�se�lze�

prostřednictvím�centrálního�systému,�případně�je�možné�přijít�i�bez�registrace.
Děti�ve�věku�5�–�11�let�jsou�očkovány�každou�středu�od�12,30�do�14�hodin.�

Registraci� lze� provést� prostřednictvím� centrálního� systému�nebo� telefonicky�
přes�primářku�Dětského�oddělení�MUDr.�Dítětovou�(v�pracovní�dny�od�7�do�14�
hodin�na�telefonu�774984570).
U�dětí�do�15�let�je�nutná�účast�zákonného�zástupce.
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Senátorka Vítková jednala s 
ministrem dopravy ohledně silnice 43

REGION� -� Na� žádost� paní� sená-
torky�Ing.�Jaromíry�Vítkové�proběhlo�
jednání� ve� věci� silnice� I/43� s�minis-
trem� dopravy.� Paní� senátorka� pana�
ministra�podrobně�seznámila�se�svoji�
iniciativou�pro�podporu�realizace�sil-
nice�43�(73).�Zdůraznila,�že�realizace�
úseku� Svitávka-Staré� Město� v� kate-
gorii� 4pruhu� je� pro� region� naprosto�
zásadní.�
„Panu� ministrovi� jsem� sdělila,� že�

silnice� bude� sloužit� nejen� pro� obča-
ny� pro� cesty� za� prací,� školou,� léka-
řem,� do� krajského� města� Brna,� ale�
bude� pro� ně� dostupnější� D1� a� D35.�

Komunikaci� budou� také� využívat�
podnikatelé,�kteří�ji�budou�jistě�znač-
ně� vytěžovat.� S� ohledem�na� budoucí�
intenzitu� provozu� je� kategorizace�
komunikace� jako� střídavý�3pruh,� tak�
jak�ji�schválila�Centrální�komise�dne�
28.� dubna� 2021� zcela� nedostačující,�
ne-li� nebezpečná,“� sdělila� senátorka�
Vítková.
Pan� ministr� Kupka� poděkoval� a�

sdělil:�„Důvody,�které�uvádíte,�se�jeví�
jako� velmi� vážné� a� bude� tedy� nutné�
celou� věc� důkladně� posoudit,� neboť�
odborné�útvary�Ministerstva�dopravy�
jsou�názoru�jiného.�Centrální�komise�

shledala,� že� dosažené� výsledky� eko-
nomického�posouzení�se�pohybují�na�
hraně�ekonomické�efektivity�a�i�mírné�
zvýšení�nákladů,�nebo�změna�doprav-
ní� zátěže� by� stavbu� ve� 4� pruhovém�
uspořádání�kvalifikovalo� již�na� stav-
bu�ekonomicky�neefektivní.“
Diskutovalo�se�i�o�intenzitě�dopra-

vy,�dle�prognózy.�Přítomní�se�shodli,�
že�intenzity�v�letech�2020�a�2021�vli-
vem� pandemie� mohou� být� zkreslené�
a� ministr� uvažuje� o� novém� měření,�
které�by�bylo�průkaznější�vhledem�k�
pandemii� koronaviru.� Bude� se� mu-
set� prověřit� návrh� Centrální� komise�

MD�ČR�a�posoudit�relevance�podkla-
dů.�S�výsledkem�toho�všeho�přislíbil�
pan�ministr� seznámit� paní� senátorku�
do� konce� února,� současně� požádal� o�
věcné�argumenty�místních�samospráv�
ohledně� odmítavého� postoje� k� 3pru-
hu.
„Informovala� jsem� již� členy�Svaz-

ku� obcí� pro� výstavbu� rychlostní� ko-
munikace� R43.� Zároveň� jsem� požá-
dala�pana�ministra,�zda�by�dle�svých�
časových�možností�mohl�přijet�obča-
ny� informovat� do� regionu� osobně,“�
sdělila�senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Sportovní ostrov doplní nové 
zázemí za téměř 20 milionů korun

BLANSKO�-�Na�nový�prostor�pro�dět-
ské�vyžití� umístěný�poblíž� c�yklostezky�
za� tribunou� stadionu� ASK,� kompletně�
zrekonstruované� sociální� zázemí� bla-
nenského� aquaparku,� nový� chodníček,�
odkládací� prostory� nebo� uzamykatelné�
cykloboxy� s� nabíjením� pro� elektrokola�
se� mohou� ještě� letos� těšit� návštěvníci�
Sportovního� ostrova� Ludvíka� Daňka� v�
Blansku.�Město�chce�do�úprav�a�vylep-
šení�zázemí�této�lokality�nedaleko�centra�
Blanska�jen�letos�investovat�v�součtu�té-
měř�20�milionů�korun.
Část�prací�běží�už�od�podzimu,�další�

projekty� se� nyní� připravují.� Rušno� je�
nyní�například�v�blanenském�aquapar-
ku,� kde�dělníci� už�od�podzimu� rekon-
struují� sociální� zařízení.�Pracuje� se�na�
opravě� kanalizace� i� vnitřních� rozvodů�
vody.� Projekt� za� více� než� pět�milionů�
korun�má�být�hotový�do�konce�dubna.
„Kompletní�rekonstrukcí�a�celkovou�

sanací�prochází�celý�prostor�sociálního�
zázemí� aquaparku.�Nové� budou� toale-
ty,�umývárny�i�vnitřní�převlékárny.�Byl�
zde�obrácený�spád,�každý�rok�jsme�ře-
šili�problémy�se�vzlínající�vlhkostí,�část�
toalet�už�byla�mimo�provoz.�Teď�bude�
vše�nové,�od�hydroizolace�až�po�vnitřní�
zařízení,“� popisuje� Zdeněk�Grünwald,�
jednatel� společnosti� Služby� Blansko,�
která�aquapark�provozuje.
Úprav�a�drobných�doplnění�se�dočká�

také� okolí� sociálního� zázemí� a� další�
prostory� aquaparku.� Nabídku� pro� ná-
vštěvníky�koupaliště�by�mohlo�v�letošní�
sezóně�rozšířit�také�zdejší�občerstvení,�
do�něhož�nyní�Služby�Blansko�hledají�
provozovatele.�Zájemci�se�mohou�hlá-
sit�až�do�17.�února.
Možnost� občerstvení� ve� vnitřních�

prostorách� i� na� přilehlé� terase� budou�
mít�sportovci�i�další�návštěvníci�ostrova�
také� v� takzvaném� zázemí� sportovních�
aktivit.�V�přízemí�bývalé�ubytovny�má�

vzniknout�nové�občerstvení.�Až�dosud�
město�počítalo�s�tím,�že�zde�na�žádost�
kraje� nejméně� na� rok� vznikne� prostor�
pro�nové�očkovací�centrum.�„Kraj�tento�
požadavek�přehodnotil,�proto�je�možné�
nově� opravené� přízemní� prostory� na-
bídnout�k�pronájmu.�Návštěvníci�stadi-
onu�zde�najdou�zázemí�pro�občerstvení�
namísto�nevzhledného�kontejneru,�kte-
rý� stál� u� vstupu� na� stadion,“� vysvětlil�
starosta� Blanska� Jiří� Crha.� Výběrové�
řízení� na� pronájem� prostor� by� měly�
Služby� Blansko� vypsat� ještě� v� únoru,�
předpoklad�zahájení�provozu�je�v�květ-
nu�2022.
Novinek� bude� na� Sportovním� os-

trově� ale� celá� řada.� „Po� vybudování�
parkovacího�zázemí�a�nového�mostu�u�
Salmova�mlýna,�novém�skateparku,�bu-
dově� zázemí� sportovních� aktivit� nebo�
modernizaci�tribuny�a�dalších�prvků�na�
stadionu�ASK�chceme�i�letos�pokračo-
vat� ve� zkvalitňování� zázemí� Sportov-

ního� ostrova.� Tuto� lokalitu� využívají�
celoročně�nejen�sportovci,�ale�také�řada�
místních�k� procházkám� i� ke� sportová-
ní,“�popsal�důvody�investic�do�zázemí�
Sportovního�ostrova�Jiří�Crha.�
Lákadlem�pro� rodiny� s�malými�dět-

mi�má�být�například�nový�prostor�pro�
dětské� vyžití� s� asfaltovým� okruhem� i�
herními� prvky.� „Na� zhruba� 80� metrů�
dlouhém�okruhu�včetně�padesátimetro-
vé� zpevněné� nájezdové� plochy� budou�
moci� nejmenší� děti� trénovat� jízdu� na�
in-line�bruslích,�kolech�či�odrážedlech.�
Součástí� prostoru� pro� děti� budou� také�
nové�herní�prvky�v�podobě�dřevěných�
věží� s� lanovými� prvky� či� skluzavkou,�
upravené� dopadové� plochy,� pikniko-
vé� stoly� s� lavicemi� či� nový� mobiliář.�
Osazena� zde� bude� také� nová� zeleň� v�
podobě� vzrostlých� stromů,“� vyjmeno-
vává�Leona�Mazourková�z�investičního�
oddělení.�
Dosud�nevyužitý�prostor�za�tribunou�

stadionu�ASK� by� se�měl� proměnit� do�
začátku� června� díky� investici� ve� výši�
zhruba� 2,5� milionu� korun.� Původně�
tam� měl� vzniknout� biatlonový� areál.�
Blansko�už�ale�projekt�dál�nepřipravu-
je,�nechystá�se�žádat�ani�o�dotaci�s�tím,�
že�k�tréninkům�budou�sportovci�nadále�
využívat�zázemí,�které�si�vybudovali�na�
Obůrce.
Do�prázdnin�by�měly�Sportovní� os-

trov� v� blízkosti� baseballového� hřiště�
doplnit� také� uzamykatelné� odkládací�
skříňky� pro� sportující� veřejnost� nebo�
mlatový�chodníček�vedoucí�podél�řeky�
Svitavy� směrem� ke� Splavu.� „Zhruba�
půl�kilometru�dlouhý�chodníček�vedou-
cí�od�Expalu�má�zajistit,�aby�na�okru-
hu� nedocházelo� ke� kolizi� chodců,� lidí�
s�kočárky,�pejskařů�a�dalších�chodců�s�
cyklisty� a� in-line� bruslaři.� Chodníček�
doplní� také� odpočinková�místa,� lavič-
ky�a�odpadkové�koše,“�popisuje� zhru-
ba� dvoumilionovou� investici� vedoucí�
odboru� správy� a� rozvoje� města� Petra�
Skotáková.�
Dalších� investic� v� celkové� výši� ko-

lem�sedmi�milionů�korun,�které�naváží�
na� rekonstrukci� sociálního� zařízení� a�
kanalizacem,�se�dočká�také�hala�ASK.�
„Připravuje�se�kompletní� rekonstrukce�
střechy,� kam� zatíká,� včetně� klempíř-
ských�prvků�a�dalších�úprav.�Osazovat�
se�bude�bezpečnostní�záchytný�systém,�
nový�bude�i�přístup�na�střechu.�Na�pod-
zim�připravujeme� také� sanaci� vlhkosti�
budovy�včetně�terénních�prací,“�vyjme-
novává�místostarosta�Blanska�František�
Hasoň.
Nového� zázemí� by� se� měli� dočkat�

také� blanenští� atleti.�V�prostoru� nevy-
hovujícího� skladového� kontejneru� po-
blíž� prostoru� startu� atletické� rovinky�
jim�město�vybuduje� sklad�pro�usklad-
nění� atletických� překážek� a� dalších�
sportovních�potřeb.�Pavla Komárková

O víkendu se kopec ke hradu proměnil v Everest
BOSKOVICE� -� V� sobotu� 29.� led-

na� v� 10� hodin� odstartoval� boskovický�
místostarosta� Petr� Malach� opakované�
výstupy� Janka� Vajčnera� na� trati� bos-
kovický�zámek�–�hrad�a�zpět.�Že�vás�v�
názvu�mate� ten�Everest?�Protože�si� tak�
pan�Vejčnar�rozfázoval�svoje�výstupy�na�
této� trati� v� rámci� benefiční� akce�EVE-
RESTING�pomocí�techniky�nordic�wal-
king.� Proto� postupně� zdolal� například�
Sněžku,�Olymp,�Anapurnu�nebo�K2.�Na�
trati�mu�pomáhal� jeho� tým�a� také� se�k�
němu�připojilo�několik�„chodců“�a�běž-
ců,�a�to�nejen�za�světla�ale�i�v�noci.�
Pan�Vajčner�chodil�i�celou�noc�obo-

hacenou�a�sněžení�a�vichřici�a�pokračo-
val�ještě�v�neděli�do�dopoledních�hodin,�
vždyť� šlo�o�pokus�o� rekord�a�o�histo-
ricky�první�nordic�walking�everesting�v�
ČR�a� zřejmě� i� ve� světě.�Trvalo�mu� to�
celkem�24�hodin�a�59�minut.��
A� proč� se� celá� benefiční� akce� ko-

nala?� Svými� nordic� walking� pocho-
dy,� které� se� již� konaly� v� Moravském�

Krumlově� a� ve� Slovenském�Rohožní-
ku�a�budou�se�ještě�konat�ve�Strážnici�
a�Znojmu�a�zakončí�v�Polském�Toruńi�

24.� dubna� chce� Janek�Vajčner� podpo-
řit� Jihomoravské� dětské� léčebny.�Více�
se� dozvíte� o� benefiční� akci� Toulavé�

klacky�na�stránkách�Aktivity�MORava� 
https://www.aktivitymorava.cz/.

 Monika Šindelková

Dokončení ze str. 1

Před�letní�sezónou�by�měla�být�ná-
drž� v� závislosti� na� hydrologické� si-
tuaci�napuštěna�na�kótu�355�m�n.�m.��
„Harmonogram� navyšování� hladiny�
vody�v�nádrži�jsme�vytvořili�tak,�aby�
v�každé�fázi�rekonstrukce�byla�hladi-
na�na�co�nejvyšší�možné�kótě,�vodní�
sloupec� co� nejvyšší� a� voda� v� nádrži�
co� nejméně� náchylná� na� prohřátí� a�
rozvoj� sinic.�To�platí�nejen�ve�vazbě�
na� fázi� rekonstrukce,� ale� i� ve� vaz-
bě� na� roční� období.� V� průběhu� re-
konstrukce� máme� a� vždy� budeme�
mít� dostatečný� akumulační� prostor�

pro� transformaci� případných� povod-
ňových�přítoků,�aby�v�době�rozebrání�
stávajících� konstrukcí� byla� zajištěna�
bezpečnost�obyvatel�žijících�v�oblas-
ti� pod� hrází� VD� Letovice,“� ujišťuje�
Gargulák.�Případné�nadlepšování�níz-
kých�průtoků�ve�Svitavě�zajišťuje�Po-
vodí�Moravy�během�rekonstrukce�VD�
Letovice� z� již� rekonstruované� vodní�
nádrže�Boskovice.
V�rámci�prací�spojených�s�odbahně-

ním� vodní� nádrže� Letovice� proběhlo�
zbudování�provizorních�příjezdových�
cest,� příprava� staveniště� a�místa� pro�
umístění� sedimentů.� „Sedimenty� bu-
deme� těžit� ze� dna� nádrže� v� místech�

od� přítoku� až� po� starou� zatopenou�
silnici�mezi�obcemi�Křetín�a�Lazinov�
a�v�Lazinovské�zátoce.�V�současnosti�
čekáme� na� vhodné� klimatické� pod-
mínky,� aby� při� jejich� převozu� nedo-
cházelo� k� nadměrnému� znečištěné�
okolních� komunikací,“� říká� Gargu-
lák.�Kromě� zlepšení� kvality� vody� se�
těžba� sedimentů� projeví� i� na� snížení�
náchylnosti� k� rozvoji� sinic� v� nádrži�
v� období� letních�měsíců.� Lepší� kva-
litu�vody�ocení�návštěvníci� přehrady�
v�období�rekreace�i�rybáři.�
Rekonstrukce�vodní�nádrže�Letovi-

ce� potrvá� od� svého� zahájení� celkem�
32�měsíců�a�vyžádá�si�investici�ve�výši�

229� mil.� Kč.� Cílem� rekonstrukce� je�
ochrana� vodního� díla� a� území� pod�
vodním� dílem� na� kontrolní� desetitisí-
ciletou�povodeň� tak,�aby�zabezpečení�
bylo� v� souladu� s� platnou� vyhláškou�
o� technických�požadavcích�pro�vodní�
díla.�Rekonstrukce�a�modernizace�ve-
doucí� ke� zvýšení� úrovně� bezpečnosti�
vodních� nádrží� Povodí�Moravy,� s.� p.�
postupně�provádí�i�na�dalších�význam-
ných�vodních�dílech.�Např.�v�loňském�
roce� podobným� způsobem� zmoderni-
zoval� VD� Boskovice� a� VD� Koryča-
ny.�V�předchozích�letech�rekonstrukcí�
prošlo� VD� Karolinka,� VD� Bystřička�
a�VD�Opatovice.�� Petr Chmelař

Postup prací na přehradě Křetínce umožnil...

Starosta města Boskovice Jaroslav Dohnálek předal v pondělí 7. února Pamětní listy hejtmana Jmk Jana Grolicha velitelům čtyř sborů dobrovolných hasičů, a to 
SDH Boskovice I., SDH Boskovice II., SDH Mladkov a SDH Vratíkov. Jaroslav Dohnálek samozřejmě poděkoval velitelům i jménem vedení města Boskovice a 
seznámil je s tím, jak město Boskovice pomohlo pěti vybraným obcím finanční částkou a materiální pomocí.  Text a foto Jaroslav Parma
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V blanenské nemocnici budou 
znovu operovat každý všední den

BLANSKO - Nadcházející dny 
přináší v Nemocnici Blansko návrat 
k běžnému režimu. Operační sál poje-
de naplno, covidové oddělení je zru-
šeno, znovu se otevřelo lůžkové reha-
bilitační oddělení, ambulance fungují 
bez omezení. Vedení nemocnice dou-
fá, že zásadní omezení spojená s one-
mocněním COVID-19 končí. Věří, 
že omikronová mutace již tak mocně 
do provozu nezasáhne a zaměstnanci 
budou moci zůstat na svých běžných 
pracovištích.

Oddělení jednodenní péče v Ne-
mocnici Blansko opět nabíhá na běžný 
režim. Po covidových omezeních se 
bude od února operovat každý všední 
den. Od pondělí do čtvrtka se provádě-

jí operace v celkové anestezii, v pátek 
pak zákroky s lokální anestezií.

„Umožnil to zejména návrat všech 
zaměstnanců na jejich původní praco-
viště. V posledních měsících totiž mu-
seli sloužit na covidové jednotce, po-
máhat v očkovacím centru, při testo-
vání a podávání monoklonálních proti-
látek,“ vysvětluje ředitelka blanenské 
nemocnice Vladimíra Danihelková.

Po letním útlumu pandemie bylo 
v Nemocnici Blansko, stejně jako 
v ostatních zdravotnických zařízeních 
v zemi, nutné na začátku listopadu 
opět otevřít speciální covidové oddě-
lení. Po několik týdnů bylo obsazeno 
vždy třemi až čtyřmi desítkami paci-
entů s onemocněním covid-19. Před 

Vánocemi se jejich počet snižoval 
a v novém roce poklesl na jednotky 
případů.

„V polovině ledna jsme covidovou 
jednotku zrušili a opět zprovoznili 
společný lůžkový fond B interní-
ho oddělení,“ zmiňuje Danihelková 
s tím, že o pacienty s covidem se per-
sonál samozřejmě dál postará na vy-
členěných pokojích.

V polovině ledna se také otevřelo 
lůžkové rehabilitační oddělení, které 
bylo mimo provoz zejména pro nedo-
statek pacientů, jelikož se od podzimu 
neoperovalo ani ve velkých nemocni-
cích. Odtud zpravidla přicházejí lidé 
například po operacích kyčelních 
kloubů k následné rehabilitaci. Per-

sonál rehabilitačního oddělení, stejně 
jako zaměstnanci z oddělení jedno-
denní chirurgie a z kožního oddělení, 
pomáhal tam, kde bylo třeba.

Nadále se však v nemocnici pro-
vádějí indikované PCR testy, kdy 
lidé mají žádanku od lékaře nebo 
hygienické stanice. „A pochopitel-
ně stále očkujeme. V současné době 
ještě všech pět pracovních dní, ale 
od 8. února to budou už jen dva dny 
v týdnu. V případě zvýšeného zájmu 
veřejnosti jsme však připraveni ihned 
reagovat a termíny pro očkování při-
dat tak, aby se neprodloužily čekací 
doby,“ upřesňuje ředitelka nemocni-
ce. Marie Kalová, 

 mluvčí Nemocnice Blansko

Výpustek otevírá novou zážitkovou 
trasu Za tajemstvím jeskyně

Charitní poradny v Blansku a Boskovicích nabízí 
od nového roku svoje služby více lidem

Howdy and Ahoj, 
If this caught your attention, then you’re proba-

bly wondering: who is this, what is this, and why is 
it in English and not v Češtině? All great questions, 
to which answers you’ll find below! 

First things first: an introduction. My name is 
Andrea Calderón and I’m coming to you all the way 
from the great state of Texas. I have been living 
and working in Boskovice since August 2021. On 
the weekdays, you can find me working at Střední 
Pedagogická Škola as a teacher. The subjects I te-
ach are: English. Short list, eh? You’ll come to find 
that I’m all about short lists. My educational and 
professional background is not in education. I hold 
a Bachelor’s of Science (BS) in Environmental 
Science and Policy. If you don’t understand what 
this is, rest assured, neither do my parents. You can 
think of it as the intersection between environmen-
tal studies and political science. I found my way to 
your lovely town through the Fulbright Scholar’s 
Program, a program designed to improve intercul-
tural relations, cultural diplomacy, and intercultu-
ral competence between Americans and people in 
other countries. Alas, here I am. 

Now that I have answered the first question, let’s 
move on to the next one: what is this? I have been 
thinking about how to engage with the local com-
munity beyond the school setting and this idea was 
born. I thought, why not write for the local newspa-
per? I will be contributing twice a month to this pa-
per and my content will vary. This is an opportunity 
to demystify any curiosities you have about life in 
the United States. I want to help clarify any mis-
conceptions and misunderstandings. In any case, 
the success of my contribution to this paper de-
pends entirely on one factor: you! I am requesting 
questions and/or topics you would like answered or 

discussed. You can submit your questions and/
or comments directly to me at andrea.calderon@
fulbrightmail.org. Your questions will then be an-
swered in my next article. 

And finally, an answer to the last question: why is 
this in English and not v Češtině? Well, quite sim-
ply because my Czech is limited to the following: 
ahoj and dobrý den. See? All about those short lists. 
But also, this is an opportunity for you to practice 
your English! Please use me and this column as a 
learning opportunity. 

And finally (actually finally this time), don’t be a 
stranger. If you see me, say hello, or ahoy! 

I can’t wait to hear from you. 
 My warmest regards, Andrea Calderón 

MORAVSKÝ KRAS - Ve zku-
šebním režimu otevře od soboty 12. 
února druhá prohlídková trasa v jes-
kyni Výpustek u Křtin v Moravském 
krasu. 

Dosavadní klasický okruh návštěv-
níky vede takzvaným „krytem“ – taj-
ným podzemním velitelstvím, které 
v roce 1961 tehdejší Československá 
lidová armáda pro případ válečného 
konfliktu vestavěla v délce 200 me-
trů dovnitř jeskyně jako samostatný 
objekt. 

Nová zážitková trasa „Za tajem-
stvím jeskyně“ povede po jeho ob-
vodu – mezi vnější stranou krytu a 
přírodní stěnou jeskyně. Bez elek-

trického nasvícení, s čelovými světly 
na helmách, v oblečeni které si lze 
zašpinit či overalech, návštěvníci v 
malých skupinách maximálně 10 lidí 
projdou i část Nízké chodby jeskyně, 
která výškou dělá čest svému jménu. 
Za prohlídku v podřepu se ale odmě-
ní pohledem na krásná tenká brčka – 
duté krápníky připomínající makaró-
ny. Na stěnách jeskyně uvidí i histo-
rické podpisy dobových návštěvníků. 
Lidé také přes zábradlí nahlédnou do 
jedné z devíti propastí v jeskyni. 

Po prohlídce jedné strany chodby 
podél krytu se po vystoupání 15 scho-
dů a nově vybudované kovové lávce 
dostanou přes tři metry vysokou stav-

bu krytu na jeho druhou stranu. Po 
cestě uvidí i řadu zajímavých barev-
ných přírodních sintrových náteků. 
„Na rozdíl od klasické cesty krytem, 
není nová trasa bezbariérová, její dél-
ka bude 690 metrů a potrvá zhruba 
80 minut. Vycházet bude podle zá-
jmu po rezervaci předem na telefonu 
516 439 111, účastníci musí být starší 
šesti let,“ přibližuje vedoucí jeskyně 
Výpustek Hana Horáková. Aby bylo 
zpřístupnění možné, musela Správa 
jeskyní ČR získat souhlasné stano-
visko státní ochrany přírody – Správy 
chráněné krajinné oblasti Moravský 
kras a báňského úřadu, který dohlíží 
na bezpečnost činností v podzemí. 

Správa jeskyní ČR již několik let 
úspěšně provozuje zážitkovou trasu 
Po stopách Nagela ve spodních pa-
trech Sloupsko-šošůvských jesky-
ní. Ta je ale fyzicky náročnější, její 
účastníci musí mít nejméně 10 let. 

V zimě jsou v Moravském krasu 
pro turisty otevřeny tři z pěti jeskyní 
– kromě Výpustku ještě Punkevní jes-
kyně s vodní plavbou elektroloděmi a 
Sloupsko-šošůvské, které od prosince 
do února nabízejí dvakrát denně zim-
ní prohlídky šošůvské části při světle 
baterek. Jeskyně Balcarka a Kate-
řinská po zimní pauze kvůli ochraně 
kolonií zimujících netopýrů otevřou 
opět od března.  Pavel Gejdoš

REGION - Charitní poradna po-
skytuje bezplatně pomoc, podporu a 
rady lidem v nepříznivé sociální si-
tuaci v okrese Blansko. Protože stou-
pal počet lidí v regionu, kteří služby 
poradny Charity Blansko využívali, 
podařilo se zvýšit kapacitu z dvou na 
čtyři pracovnice.

Do pracovišť Charitní poradny v 

Blansku a v Boskovicích tak mohou 
lidé přijít kromě dřívějšího pondělí 
odpoledne nově také v úterý, ve stře-
du a ve čtvrtek dopoledne. Do Leto-
vic pak ve středu odpoledne. 

Služby Charitní poradny jsou tu 
pro lidi ve špatné sociální situaci, 
kteří nemají dostatek financí nebo ne-
vědí, jak svoje potíže řešit. 

„Nejčastěji se na nás obrací klienti 
kvůli dluhům, exekucím, s problémy 
v pracovněprávních vztazích, v rodin-
ném právu. Pomáháme také s vyřizo-
váním sociálních dávek,“ informuje 
vedoucí poradny Kateřina Korbelová.

Složité právní případy, zejména ma-
jetkové, Charitní poradna nevyřizuje. 
„Můžeme však s vámi probrat základní 

postupy a odkázat na další odbornou po-
moc,“ dodává vedoucí poradny.

Podrobnější informace včetně ak-
tuální provozní doby Charitní porad-
ny najdete na webových stránkách 
www.blansko.charita.cz, na čísle 
516 411 583 nebo e-mailu poradna.
boskovice@blansko.charita.cz. 

Vladěna Jarůšková

Setkání s Pavlem Fischerem v Boskovicích
BOSKOVICE - V neděli 30. ledna uspořádala senátor-

ka Jaromíra Vítková v orlovně v Boskovicích neformální 
setkání se senátorem Pavlem Fischerem. Pavel Fischer je 
český politik a diplomat. V minulosti působil jako poradce 
Václava Havla nebo jako velvyslanec ve Francii a Monaku. 
Od října 2018 je senátorem za obvod Praha 12. 

„Pavel Fischer je můj kolega v Senátu a napadlo mě, že 
by bylo pěkné s ním udělat besedu v Boskovicích. Původní 
termín jsme museli kvůli pandemii koronaviru přeložit a 
jsem ráda, že setkání se nyní nakonec uskutečnit podařilo,“ 
uvedla senátorka Vítková.

Na setkání dorazilo téměř sedmdesát zájemců, kteří se 
mohli osobně zeptat na různá témata. Pavel Fischer zmínil 
své působení u Václava Havla, zkušenosti z působení vel-
vyslance Francie a Monaka. Dotazy se dotkly nejen zahra-
niční politiky, současné situace v Rusku, Ukrajině, Maďar-
sku, ale také padly otázky ohledně prezidentských voleb, 
ekologie, školství, ale také z osobního života. K dotazům 
ohledně působení v Senátu se s kolegyní senátorkou Vítko-
vou podělili o zkušenosti společně.

„Velmi ráda jsem se zapojila do debaty zejména k do-
tazům ohledně vzdělávání, například konkrétně k tech-
nickému vzdělávání mám bohaté zkušenosti s projektem 
„Technické školky“. Padlo zde i aktuální téma k možnosti 
ředitelů vyhlásit na 10 dnů ředitelské volno v době pande-
mie, což je novela zákona, kterou budeme nyní v Senátu 
projednávat,“ zakončila Vítková.  Barbora Palánová

V pátek 28. ledna ráno vyjeli hasiči k vyproštění autobusu na rozmezí Vyškovska a Blanenska. Při události se nikdo nezranil. Na silnici mezi obcemi Krásensko 
a Podomí ráno uvízl autobus, který částečně skončil ve sněhem zavátém příkopu. Situaci vyjela řešit naše jednotka ze stanice Vyškov a jednotka SDH Jedovnice. 
Hasiči na místě zjistili, že v autobuse cestuje asi 20 osob a k žádnému zranění nedošlo. Velitel zásahu si nechal povolat vyprošťovací automobil ze stanice Vyškov. 
Pomocí navijáku se podařilo autobus vyprostit.  Foto HZS JmK



Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„všeobecnou sestru“ 
a „praktickou sestru“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 96/2004 Sb., - 
způsobilost k výkonu povolání praktická nebo všeobecná 
sestra, pečlivost, spolehlivost, morální a občanská 
bezúhonnost, schopnost týmové spolupráce. 
ZAMĚSTNANECKÉ VÝHODY: zaměstnání na dobu neurčitou, 
příspěvek na stravování, podnikové stravování, 6 týdnů 
dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, masáže, 
apod.), možnost dalšího vzdělávání v oboru.
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace pro uvedené pracovní pozice podá 
kontaktní osoba Mgr. Portlová Emílie, tel.: 601 392 798, 
e-mail: portlova@nemletovice.cz.

Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„lékaře/lékařku“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 95/2004 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů, v oboru, jehož součástí je jeden 
z těchto základních kmenů: chirurgický, interní, všeobecné 
praktické lékařství, popř. i lékař bez atestace. 
NABÍZÍME: hlavní pracovní poměr na plný i částečný úvazek, 
motivující mzdové ohodnocení, maximální podporu 
vzdělávání, příspěvek na stravování, podnikové stravování, 
6 týdnů dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, 
masáže, apod.).
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace podá ředitelka nemocnice 
MUDr. Královcová Drahoslava, tel.: 601 392 800.

Nestíháte vracet knihy v otvírací 
době knihovny? 

24 hodin denně, 
7 dní v týdnu. 

Zkrátka kdykoliv 
vám to vyhovuje.

Biblioskříňka
umožňuje vrátit vypůjčené 
knihy.

Jak si vypůjčit e -knihy?
Krok za krokem:

1. Zaregistrujte se v knihovně a uveďte svůj e -mail.

2. Zaregistrujte se na portálu palmknihy.cz se 
stejným e -mailem jako v knihovně.

3. Stáhněte si do svého mobilního zařízení aplikaci 
ereading. (Google play, app store)

4. Přihlaste se do on -line katalogu knihovny 
Boskovice.

5. U vybrané e -knihy zvolte zelené tlačítko 
půjčit e -knihu.

6. Kniha se objeví v aplikaci 
ereading - online,
klikněte na ni, 
přesuňte do 
místní...

a začtěte se!

Chcete změnit povolání?

Zrcadlo Blanenska a Boskovicka, zpravodajský magazín okresu 

Blansko. Vydavatel BBN s. r. o., Sokolská 13, 680 01 Boskovice, 

IČ: 277 12 770, evidenční číslo MK ČR E 17 259. 

Redakce: Radim Hruška (777 967 332, radim@bbnsro.info). 

Inzerce: 774 408 399, j.oldrich@centrum.cz. 

Adresa: Sokolská 13, 680 01 Boskovice, e-mail:  radim@ bnsro.info. 

Tiskne: VLTAVA LABE MEDIA a.s. Tiskárna Novotisk Olomouc. 

Nevyžádané materiály se nevracejí. Za pravdivost údajů v inzerci 

odpovídá autor. Materiály označené jako PI jsou placenou inzercí. 

Dopisy čtenářů nevyjadřují stanovisko redakce. 

více informací na: prefa.jobs.cz

n a b í r á m e  p o s i l y  d o  n a š e h o  t ý m u ! 
c h c e š  b ý t  s o u č á s t í  s t a b i l n í  č e s k é 

s p o l e č n o s t i ? 
m á š  z á j e m  o  s t á l o u  p r á c i  a 

n a d s t a n d a r d n í  z a m ě s t n a n e c k é  v ý h o d y ?

závod oslavany, nádražní 20

závod kuřim, blanenská 1190



Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
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Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
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e-mail: portlova@nemletovice.cz.
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V blanenské nemocnici budou 
znovu operovat každý všední den

BLANSKO - Nadcházející dny 
přináší v Nemocnici Blansko návrat 
k běžnému režimu. Operační sál poje-
de naplno, covidové oddělení je zru-
šeno, znovu se otevřelo lůžkové reha-
bilitační oddělení, ambulance fungují 
bez omezení. Vedení nemocnice dou-
fá, že zásadní omezení spojená s one-
mocněním COVID-19 končí. Věří, 
že omikronová mutace již tak mocně 
do provozu nezasáhne a zaměstnanci 
budou moci zůstat na svých běžných 
pracovištích.

Oddělení jednodenní péče v Ne-
mocnici Blansko opět nabíhá na běžný 
režim. Po covidových omezeních se 
bude od února operovat každý všední 
den. Od pondělí do čtvrtka se provádě-

jí operace v celkové anestezii, v pátek 
pak zákroky s lokální anestezií.

„Umožnil to zejména návrat všech 
zaměstnanců na jejich původní praco-
viště. V posledních měsících totiž mu-
seli sloužit na covidové jednotce, po-
máhat v očkovacím centru, při testo-
vání a podávání monoklonálních proti-
látek,“ vysvětluje ředitelka blanenské 
nemocnice Vladimíra Danihelková.

Po letním útlumu pandemie bylo 
v Nemocnici Blansko, stejně jako 
v ostatních zdravotnických zařízeních 
v zemi, nutné na začátku listopadu 
opět otevřít speciální covidové oddě-
lení. Po několik týdnů bylo obsazeno 
vždy třemi až čtyřmi desítkami paci-
entů s onemocněním covid-19. Před 

Vánocemi se jejich počet snižoval 
a v novém roce poklesl na jednotky 
případů.

„V polovině ledna jsme covidovou 
jednotku zrušili a opět zprovoznili 
společný lůžkový fond B interní-
ho oddělení,“ zmiňuje Danihelková 
s tím, že o pacienty s covidem se per-
sonál samozřejmě dál postará na vy-
členěných pokojích.

V polovině ledna se také otevřelo 
lůžkové rehabilitační oddělení, které 
bylo mimo provoz zejména pro nedo-
statek pacientů, jelikož se od podzimu 
neoperovalo ani ve velkých nemocni-
cích. Odtud zpravidla přicházejí lidé 
například po operacích kyčelních 
kloubů k následné rehabilitaci. Per-

sonál rehabilitačního oddělení, stejně 
jako zaměstnanci z oddělení jedno-
denní chirurgie a z kožního oddělení, 
pomáhal tam, kde bylo třeba.

Nadále se však v nemocnici pro-
vádějí indikované PCR testy, kdy 
lidé mají žádanku od lékaře nebo 
hygienické stanice. „A pochopitel-
ně stále očkujeme. V současné době 
ještě všech pět pracovních dní, ale 
od 8. února to budou už jen dva dny 
v týdnu. V případě zvýšeného zájmu 
veřejnosti jsme však připraveni ihned 
reagovat a termíny pro očkování při-
dat tak, aby se neprodloužily čekací 
doby,“ upřesňuje ředitelka nemocni-
ce. Marie Kalová, 

 mluvčí Nemocnice Blansko

Výpustek otevírá novou zážitkovou 
trasu Za tajemstvím jeskyně

Charitní poradny v Blansku a Boskovicích nabízí 
od nového roku svoje služby více lidem

Howdy and Ahoj, 
If this caught your attention, then you’re proba-

bly wondering: who is this, what is this, and why is 
it in English and not v Češtině? All great questions, 
to which answers you’ll find below! 

First things first: an introduction. My name is 
Andrea Calderón and I’m coming to you all the way 
from the great state of Texas. I have been living 
and working in Boskovice since August 2021. On 
the weekdays, you can find me working at Střední 
Pedagogická Škola as a teacher. The subjects I te-
ach are: English. Short list, eh? You’ll come to find 
that I’m all about short lists. My educational and 
professional background is not in education. I hold 
a Bachelor’s of Science (BS) in Environmental 
Science and Policy. If you don’t understand what 
this is, rest assured, neither do my parents. You can 
think of it as the intersection between environmen-
tal studies and political science. I found my way to 
your lovely town through the Fulbright Scholar’s 
Program, a program designed to improve intercul-
tural relations, cultural diplomacy, and intercultu-
ral competence between Americans and people in 
other countries. Alas, here I am. 

Now that I have answered the first question, let’s 
move on to the next one: what is this? I have been 
thinking about how to engage with the local com-
munity beyond the school setting and this idea was 
born. I thought, why not write for the local newspa-
per? I will be contributing twice a month to this pa-
per and my content will vary. This is an opportunity 
to demystify any curiosities you have about life in 
the United States. I want to help clarify any mis-
conceptions and misunderstandings. In any case, 
the success of my contribution to this paper de-
pends entirely on one factor: you! I am requesting 
questions and/or topics you would like answered or 

discussed. You can submit your questions and/
or comments directly to me at andrea.calderon@
fulbrightmail.org. Your questions will then be an-
swered in my next article. 

And finally, an answer to the last question: why is 
this in English and not v Češtině? Well, quite sim-
ply because my Czech is limited to the following: 
ahoj and dobrý den. See? All about those short lists. 
But also, this is an opportunity for you to practice 
your English! Please use me and this column as a 
learning opportunity. 

And finally (actually finally this time), don’t be a 
stranger. If you see me, say hello, or ahoy! 

I can’t wait to hear from you. 
 My warmest regards, Andrea Calderón 

MORAVSKÝ KRAS - Ve zku-
šebním režimu otevře od soboty 12. 
února druhá prohlídková trasa v jes-
kyni Výpustek u Křtin v Moravském 
krasu. 

Dosavadní klasický okruh návštěv-
níky vede takzvaným „krytem“ – taj-
ným podzemním velitelstvím, které 
v roce 1961 tehdejší Československá 
lidová armáda pro případ válečného 
konfliktu vestavěla v délce 200 me-
trů dovnitř jeskyně jako samostatný 
objekt. 

Nová zážitková trasa „Za tajem-
stvím jeskyně“ povede po jeho ob-
vodu – mezi vnější stranou krytu a 
přírodní stěnou jeskyně. Bez elek-

trického nasvícení, s čelovými světly 
na helmách, v oblečeni které si lze 
zašpinit či overalech, návštěvníci v 
malých skupinách maximálně 10 lidí 
projdou i část Nízké chodby jeskyně, 
která výškou dělá čest svému jménu. 
Za prohlídku v podřepu se ale odmě-
ní pohledem na krásná tenká brčka – 
duté krápníky připomínající makaró-
ny. Na stěnách jeskyně uvidí i histo-
rické podpisy dobových návštěvníků. 
Lidé také přes zábradlí nahlédnou do 
jedné z devíti propastí v jeskyni. 

Po prohlídce jedné strany chodby 
podél krytu se po vystoupání 15 scho-
dů a nově vybudované kovové lávce 
dostanou přes tři metry vysokou stav-

bu krytu na jeho druhou stranu. Po 
cestě uvidí i řadu zajímavých barev-
ných přírodních sintrových náteků. 
„Na rozdíl od klasické cesty krytem, 
není nová trasa bezbariérová, její dél-
ka bude 690 metrů a potrvá zhruba 
80 minut. Vycházet bude podle zá-
jmu po rezervaci předem na telefonu 
516 439 111, účastníci musí být starší 
šesti let,“ přibližuje vedoucí jeskyně 
Výpustek Hana Horáková. Aby bylo 
zpřístupnění možné, musela Správa 
jeskyní ČR získat souhlasné stano-
visko státní ochrany přírody – Správy 
chráněné krajinné oblasti Moravský 
kras a báňského úřadu, který dohlíží 
na bezpečnost činností v podzemí. 

Správa jeskyní ČR již několik let 
úspěšně provozuje zážitkovou trasu 
Po stopách Nagela ve spodních pa-
trech Sloupsko-šošůvských jesky-
ní. Ta je ale fyzicky náročnější, její 
účastníci musí mít nejméně 10 let. 

V zimě jsou v Moravském krasu 
pro turisty otevřeny tři z pěti jeskyní 
– kromě Výpustku ještě Punkevní jes-
kyně s vodní plavbou elektroloděmi a 
Sloupsko-šošůvské, které od prosince 
do února nabízejí dvakrát denně zim-
ní prohlídky šošůvské části při světle 
baterek. Jeskyně Balcarka a Kate-
řinská po zimní pauze kvůli ochraně 
kolonií zimujících netopýrů otevřou 
opět od března.  Pavel Gejdoš

REGION - Charitní poradna po-
skytuje bezplatně pomoc, podporu a 
rady lidem v nepříznivé sociální si-
tuaci v okrese Blansko. Protože stou-
pal počet lidí v regionu, kteří služby 
poradny Charity Blansko využívali, 
podařilo se zvýšit kapacitu z dvou na 
čtyři pracovnice.

Do pracovišť Charitní poradny v 

Blansku a v Boskovicích tak mohou 
lidé přijít kromě dřívějšího pondělí 
odpoledne nově také v úterý, ve stře-
du a ve čtvrtek dopoledne. Do Leto-
vic pak ve středu odpoledne. 

Služby Charitní poradny jsou tu 
pro lidi ve špatné sociální situaci, 
kteří nemají dostatek financí nebo ne-
vědí, jak svoje potíže řešit. 

„Nejčastěji se na nás obrací klienti 
kvůli dluhům, exekucím, s problémy 
v pracovněprávních vztazích, v rodin-
ném právu. Pomáháme také s vyřizo-
váním sociálních dávek,“ informuje 
vedoucí poradny Kateřina Korbelová.

Složité právní případy, zejména ma-
jetkové, Charitní poradna nevyřizuje. 
„Můžeme však s vámi probrat základní 

postupy a odkázat na další odbornou po-
moc,“ dodává vedoucí poradny.

Podrobnější informace včetně ak-
tuální provozní doby Charitní porad-
ny najdete na webových stránkách 
www.blansko.charita.cz, na čísle 
516 411 583 nebo e-mailu poradna.
boskovice@blansko.charita.cz. 

Vladěna Jarůšková

Setkání s Pavlem Fischerem v Boskovicích
BOSKOVICE - V neděli 30. ledna uspořádala senátor-

ka Jaromíra Vítková v orlovně v Boskovicích neformální 
setkání se senátorem Pavlem Fischerem. Pavel Fischer je 
český politik a diplomat. V minulosti působil jako poradce 
Václava Havla nebo jako velvyslanec ve Francii a Monaku. 
Od října 2018 je senátorem za obvod Praha 12. 

„Pavel Fischer je můj kolega v Senátu a napadlo mě, že 
by bylo pěkné s ním udělat besedu v Boskovicích. Původní 
termín jsme museli kvůli pandemii koronaviru přeložit a 
jsem ráda, že setkání se nyní nakonec uskutečnit podařilo,“ 
uvedla senátorka Vítková.

Na setkání dorazilo téměř sedmdesát zájemců, kteří se 
mohli osobně zeptat na různá témata. Pavel Fischer zmínil 
své působení u Václava Havla, zkušenosti z působení vel-
vyslance Francie a Monaka. Dotazy se dotkly nejen zahra-
niční politiky, současné situace v Rusku, Ukrajině, Maďar-
sku, ale také padly otázky ohledně prezidentských voleb, 
ekologie, školství, ale také z osobního života. K dotazům 
ohledně působení v Senátu se s kolegyní senátorkou Vítko-
vou podělili o zkušenosti společně.

„Velmi ráda jsem se zapojila do debaty zejména k do-
tazům ohledně vzdělávání, například konkrétně k tech-
nickému vzdělávání mám bohaté zkušenosti s projektem 
„Technické školky“. Padlo zde i aktuální téma k možnosti 
ředitelů vyhlásit na 10 dnů ředitelské volno v době pande-
mie, což je novela zákona, kterou budeme nyní v Senátu 
projednávat,“ zakončila Vítková.  Barbora Palánová

V pátek 28. ledna ráno vyjeli hasiči k vyproštění autobusu na rozmezí Vyškovska a Blanenska. Při události se nikdo nezranil. Na silnici mezi obcemi Krásensko 
a Podomí ráno uvízl autobus, který částečně skončil ve sněhem zavátém příkopu. Situaci vyjela řešit naše jednotka ze stanice Vyškov a jednotka SDH Jedovnice. 
Hasiči na místě zjistili, že v autobuse cestuje asi 20 osob a k žádnému zranění nedošlo. Velitel zásahu si nechal povolat vyprošťovací automobil ze stanice Vyškov. 
Pomocí navijáku se podařilo autobus vyprostit.  Foto HZS JmK
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Senátorka Vítková jednala s 
ministrem dopravy ohledně silnice 43

REGION� -� Na� žádost� paní� sená-
torky�Ing.�Jaromíry�Vítkové�proběhlo�
jednání� ve� věci� silnice� I/43� s�minis-
trem� dopravy.� Paní� senátorka� pana�
ministra�podrobně�seznámila�se�svoji�
iniciativou�pro�podporu�realizace�sil-
nice�43�(73).�Zdůraznila,�že�realizace�
úseku� Svitávka-Staré� Město� v� kate-
gorii� 4pruhu� je� pro� region� naprosto�
zásadní.�
„Panu� ministrovi� jsem� sdělila,� že�

silnice� bude� sloužit� nejen� pro� obča-
ny� pro� cesty� za� prací,� školou,� léka-
řem,� do� krajského� města� Brna,� ale�
bude� pro� ně� dostupnější� D1� a� D35.�

Komunikaci� budou� také� využívat�
podnikatelé,�kteří�ji�budou�jistě�znač-
ně� vytěžovat.� S� ohledem�na� budoucí�
intenzitu� provozu� je� kategorizace�
komunikace� jako� střídavý�3pruh,� tak�
jak�ji�schválila�Centrální�komise�dne�
28.� dubna� 2021� zcela� nedostačující,�
ne-li� nebezpečná,“� sdělila� senátorka�
Vítková.
Pan� ministr� Kupka� poděkoval� a�

sdělil:�„Důvody,�které�uvádíte,�se�jeví�
jako� velmi� vážné� a� bude� tedy� nutné�
celou� věc� důkladně� posoudit,� neboť�
odborné�útvary�Ministerstva�dopravy�
jsou�názoru�jiného.�Centrální�komise�

shledala,� že� dosažené� výsledky� eko-
nomického�posouzení�se�pohybují�na�
hraně�ekonomické�efektivity�a�i�mírné�
zvýšení�nákladů,�nebo�změna�doprav-
ní� zátěže� by� stavbu� ve� 4� pruhovém�
uspořádání�kvalifikovalo� již�na� stav-
bu�ekonomicky�neefektivní.“
Diskutovalo�se�i�o�intenzitě�dopra-

vy,�dle�prognózy.�Přítomní�se�shodli,�
že�intenzity�v�letech�2020�a�2021�vli-
vem� pandemie� mohou� být� zkreslené�
a� ministr� uvažuje� o� novém� měření,�
které�by�bylo�průkaznější�vhledem�k�
pandemii� koronaviru.� Bude� se� mu-
set� prověřit� návrh� Centrální� komise�

MD�ČR�a�posoudit�relevance�podkla-
dů.�S�výsledkem�toho�všeho�přislíbil�
pan�ministr� seznámit� paní� senátorku�
do� konce� února,� současně� požádal� o�
věcné�argumenty�místních�samospráv�
ohledně� odmítavého� postoje� k� 3pru-
hu.
„Informovala� jsem� již� členy�Svaz-

ku� obcí� pro� výstavbu� rychlostní� ko-
munikace� R43.� Zároveň� jsem� požá-
dala�pana�ministra,�zda�by�dle�svých�
časových�možností�mohl�přijet�obča-
ny� informovat� do� regionu� osobně,“�
sdělila�senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Sportovní ostrov doplní nové 
zázemí za téměř 20 milionů korun

BLANSKO�-�Na�nový�prostor�pro�dět-
ské�vyžití� umístěný�poblíž� c�yklostezky�
za� tribunou� stadionu� ASK,� kompletně�
zrekonstruované� sociální� zázemí� bla-
nenského� aquaparku,� nový� chodníček,�
odkládací� prostory� nebo� uzamykatelné�
cykloboxy� s� nabíjením� pro� elektrokola�
se� mohou� ještě� letos� těšit� návštěvníci�
Sportovního� ostrova� Ludvíka� Daňka� v�
Blansku.�Město�chce�do�úprav�a�vylep-
šení�zázemí�této�lokality�nedaleko�centra�
Blanska�jen�letos�investovat�v�součtu�té-
měř�20�milionů�korun.
Část�prací�běží�už�od�podzimu,�další�

projekty� se� nyní� připravují.� Rušno� je�
nyní�například�v�blanenském�aquapar-
ku,� kde�dělníci� už�od�podzimu� rekon-
struují� sociální� zařízení.�Pracuje� se�na�
opravě� kanalizace� i� vnitřních� rozvodů�
vody.� Projekt� za� více� než� pět�milionů�
korun�má�být�hotový�do�konce�dubna.
„Kompletní�rekonstrukcí�a�celkovou�

sanací�prochází�celý�prostor�sociálního�
zázemí� aquaparku.�Nové� budou� toale-
ty,�umývárny�i�vnitřní�převlékárny.�Byl�
zde�obrácený�spád,�každý�rok�jsme�ře-
šili�problémy�se�vzlínající�vlhkostí,�část�
toalet�už�byla�mimo�provoz.�Teď�bude�
vše�nové,�od�hydroizolace�až�po�vnitřní�
zařízení,“� popisuje� Zdeněk�Grünwald,�
jednatel� společnosti� Služby� Blansko,�
která�aquapark�provozuje.
Úprav�a�drobných�doplnění�se�dočká�

také� okolí� sociálního� zázemí� a� další�
prostory� aquaparku.� Nabídku� pro� ná-
vštěvníky�koupaliště�by�mohlo�v�letošní�
sezóně�rozšířit�také�zdejší�občerstvení,�
do�něhož�nyní�Služby�Blansko�hledají�
provozovatele.�Zájemci�se�mohou�hlá-
sit�až�do�17.�února.
Možnost� občerstvení� ve� vnitřních�

prostorách� i� na� přilehlé� terase� budou�
mít�sportovci�i�další�návštěvníci�ostrova�
také� v� takzvaném� zázemí� sportovních�
aktivit.�V�přízemí�bývalé�ubytovny�má�

vzniknout�nové�občerstvení.�Až�dosud�
město�počítalo�s�tím,�že�zde�na�žádost�
kraje� nejméně� na� rok� vznikne� prostor�
pro�nové�očkovací�centrum.�„Kraj�tento�
požadavek�přehodnotil,�proto�je�možné�
nově� opravené� přízemní� prostory� na-
bídnout�k�pronájmu.�Návštěvníci�stadi-
onu�zde�najdou�zázemí�pro�občerstvení�
namísto�nevzhledného�kontejneru,�kte-
rý� stál� u� vstupu� na� stadion,“� vysvětlil�
starosta� Blanska� Jiří� Crha.� Výběrové�
řízení� na� pronájem� prostor� by� měly�
Služby� Blansko� vypsat� ještě� v� únoru,�
předpoklad�zahájení�provozu�je�v�květ-
nu�2022.
Novinek� bude� na� Sportovním� os-

trově� ale� celá� řada.� „Po� vybudování�
parkovacího�zázemí�a�nového�mostu�u�
Salmova�mlýna,�novém�skateparku,�bu-
dově� zázemí� sportovních� aktivit� nebo�
modernizaci�tribuny�a�dalších�prvků�na�
stadionu�ASK�chceme�i�letos�pokračo-
vat� ve� zkvalitňování� zázemí� Sportov-

ního� ostrova.� Tuto� lokalitu� využívají�
celoročně�nejen�sportovci,�ale�také�řada�
místních�k� procházkám� i� ke� sportová-
ní,“�popsal�důvody�investic�do�zázemí�
Sportovního�ostrova�Jiří�Crha.�
Lákadlem�pro� rodiny� s�malými�dět-

mi�má�být�například�nový�prostor�pro�
dětské� vyžití� s� asfaltovým� okruhem� i�
herními� prvky.� „Na� zhruba� 80� metrů�
dlouhém�okruhu�včetně�padesátimetro-
vé� zpevněné� nájezdové� plochy� budou�
moci� nejmenší� děti� trénovat� jízdu� na�
in-line�bruslích,�kolech�či�odrážedlech.�
Součástí� prostoru� pro� děti� budou� také�
nové�herní�prvky�v�podobě�dřevěných�
věží� s� lanovými� prvky� či� skluzavkou,�
upravené� dopadové� plochy,� pikniko-
vé� stoly� s� lavicemi� či� nový� mobiliář.�
Osazena� zde� bude� také� nová� zeleň� v�
podobě� vzrostlých� stromů,“� vyjmeno-
vává�Leona�Mazourková�z�investičního�
oddělení.�
Dosud�nevyužitý�prostor�za�tribunou�

stadionu�ASK� by� se�měl� proměnit� do�
začátku� června� díky� investici� ve� výši�
zhruba� 2,5� milionu� korun.� Původně�
tam� měl� vzniknout� biatlonový� areál.�
Blansko�už�ale�projekt�dál�nepřipravu-
je,�nechystá�se�žádat�ani�o�dotaci�s�tím,�
že�k�tréninkům�budou�sportovci�nadále�
využívat�zázemí,�které�si�vybudovali�na�
Obůrce.
Do�prázdnin�by�měly�Sportovní� os-

trov� v� blízkosti� baseballového� hřiště�
doplnit� také� uzamykatelné� odkládací�
skříňky� pro� sportující� veřejnost� nebo�
mlatový�chodníček�vedoucí�podél�řeky�
Svitavy� směrem� ke� Splavu.� „Zhruba�
půl�kilometru�dlouhý�chodníček�vedou-
cí�od�Expalu�má�zajistit,�aby�na�okru-
hu� nedocházelo� ke� kolizi� chodců,� lidí�
s�kočárky,�pejskařů�a�dalších�chodců�s�
cyklisty� a� in-line� bruslaři.� Chodníček�
doplní� také� odpočinková�místa,� lavič-
ky�a�odpadkové�koše,“�popisuje� zhru-
ba� dvoumilionovou� investici� vedoucí�
odboru� správy� a� rozvoje� města� Petra�
Skotáková.�
Dalších� investic� v� celkové� výši� ko-

lem�sedmi�milionů�korun,�které�naváží�
na� rekonstrukci� sociálního� zařízení� a�
kanalizacem,�se�dočká�také�hala�ASK.�
„Připravuje�se�kompletní� rekonstrukce�
střechy,� kam� zatíká,� včetně� klempíř-
ských�prvků�a�dalších�úprav.�Osazovat�
se�bude�bezpečnostní�záchytný�systém,�
nový�bude�i�přístup�na�střechu.�Na�pod-
zim�připravujeme� také� sanaci� vlhkosti�
budovy�včetně�terénních�prací,“�vyjme-
novává�místostarosta�Blanska�František�
Hasoň.
Nového� zázemí� by� se� měli� dočkat�

také� blanenští� atleti.�V�prostoru� nevy-
hovujícího� skladového� kontejneru� po-
blíž� prostoru� startu� atletické� rovinky�
jim�město�vybuduje� sklad�pro�usklad-
nění� atletických� překážek� a� dalších�
sportovních�potřeb.�Pavla Komárková

O víkendu se kopec ke hradu proměnil v Everest
BOSKOVICE� -� V� sobotu� 29.� led-

na� v� 10� hodin� odstartoval� boskovický�
místostarosta� Petr� Malach� opakované�
výstupy� Janka� Vajčnera� na� trati� bos-
kovický�zámek�–�hrad�a�zpět.�Že�vás�v�
názvu�mate� ten�Everest?�Protože�si� tak�
pan�Vejčnar�rozfázoval�svoje�výstupy�na�
této� trati� v� rámci� benefiční� akce�EVE-
RESTING�pomocí�techniky�nordic�wal-
king.� Proto� postupně� zdolal� například�
Sněžku,�Olymp,�Anapurnu�nebo�K2.�Na�
trati�mu�pomáhal� jeho� tým�a� také� se�k�
němu�připojilo�několik�„chodců“�a�běž-
ců,�a�to�nejen�za�světla�ale�i�v�noci.�
Pan�Vajčner�chodil�i�celou�noc�obo-

hacenou�a�sněžení�a�vichřici�a�pokračo-
val�ještě�v�neděli�do�dopoledních�hodin,�
vždyť� šlo�o�pokus�o� rekord�a�o�histo-
ricky�první�nordic�walking�everesting�v�
ČR�a� zřejmě� i� ve� světě.�Trvalo�mu� to�
celkem�24�hodin�a�59�minut.��
A� proč� se� celá� benefiční� akce� ko-

nala?� Svými� nordic� walking� pocho-
dy,� které� se� již� konaly� v� Moravském�

Krumlově� a� ve� Slovenském�Rohožní-
ku�a�budou�se�ještě�konat�ve�Strážnici�
a�Znojmu�a�zakončí�v�Polském�Toruńi�

24.� dubna� chce� Janek�Vajčner� podpo-
řit� Jihomoravské� dětské� léčebny.�Více�
se� dozvíte� o� benefiční� akci� Toulavé�

klacky�na�stránkách�Aktivity�MORava� 
https://www.aktivitymorava.cz/.

 Monika Šindelková

Dokončení ze str. 1

Před�letní�sezónou�by�měla�být�ná-
drž� v� závislosti� na� hydrologické� si-
tuaci�napuštěna�na�kótu�355�m�n.�m.��
„Harmonogram� navyšování� hladiny�
vody�v�nádrži�jsme�vytvořili�tak,�aby�
v�každé�fázi�rekonstrukce�byla�hladi-
na�na�co�nejvyšší�možné�kótě,�vodní�
sloupec� co� nejvyšší� a� voda� v� nádrži�
co� nejméně� náchylná� na� prohřátí� a�
rozvoj� sinic.�To�platí�nejen�ve�vazbě�
na� fázi� rekonstrukce,� ale� i� ve� vaz-
bě� na� roční� období.� V� průběhu� re-
konstrukce� máme� a� vždy� budeme�
mít� dostatečný� akumulační� prostor�

pro� transformaci� případných� povod-
ňových�přítoků,�aby�v�době�rozebrání�
stávajících� konstrukcí� byla� zajištěna�
bezpečnost�obyvatel�žijících�v�oblas-
ti� pod� hrází� VD� Letovice,“� ujišťuje�
Gargulák.�Případné�nadlepšování�níz-
kých�průtoků�ve�Svitavě�zajišťuje�Po-
vodí�Moravy�během�rekonstrukce�VD�
Letovice� z� již� rekonstruované� vodní�
nádrže�Boskovice.
V�rámci�prací�spojených�s�odbahně-

ním� vodní� nádrže� Letovice� proběhlo�
zbudování�provizorních�příjezdových�
cest,� příprava� staveniště� a�místa� pro�
umístění� sedimentů.� „Sedimenty� bu-
deme� těžit� ze� dna� nádrže� v� místech�

od� přítoku� až� po� starou� zatopenou�
silnici�mezi�obcemi�Křetín�a�Lazinov�
a�v�Lazinovské�zátoce.�V�současnosti�
čekáme� na� vhodné� klimatické� pod-
mínky,� aby� při� jejich� převozu� nedo-
cházelo� k� nadměrnému� znečištěné�
okolních� komunikací,“� říká� Gargu-
lák.�Kromě� zlepšení� kvality� vody� se�
těžba� sedimentů� projeví� i� na� snížení�
náchylnosti� k� rozvoji� sinic� v� nádrži�
v� období� letních�měsíců.� Lepší� kva-
litu�vody�ocení�návštěvníci� přehrady�
v�období�rekreace�i�rybáři.�
Rekonstrukce�vodní�nádrže�Letovi-

ce� potrvá� od� svého� zahájení� celkem�
32�měsíců�a�vyžádá�si�investici�ve�výši�

229� mil.� Kč.� Cílem� rekonstrukce� je�
ochrana� vodního� díla� a� území� pod�
vodním� dílem� na� kontrolní� desetitisí-
ciletou�povodeň� tak,�aby�zabezpečení�
bylo� v� souladu� s� platnou� vyhláškou�
o� technických�požadavcích�pro�vodní�
díla.�Rekonstrukce�a�modernizace�ve-
doucí� ke� zvýšení� úrovně� bezpečnosti�
vodních� nádrží� Povodí�Moravy,� s.� p.�
postupně�provádí�i�na�dalších�význam-
ných�vodních�dílech.�Např.�v�loňském�
roce� podobným� způsobem� zmoderni-
zoval� VD� Boskovice� a� VD� Koryča-
ny.�V�předchozích�letech�rekonstrukcí�
prošlo� VD� Karolinka,� VD� Bystřička�
a�VD�Opatovice.�� Petr Chmelař

Postup prací na přehradě Křetínce umožnil...

Starosta města Boskovice Jaroslav Dohnálek předal v pondělí 7. února Pamětní listy hejtmana Jmk Jana Grolicha velitelům čtyř sborů dobrovolných hasičů, a to 
SDH Boskovice I., SDH Boskovice II., SDH Mladkov a SDH Vratíkov. Jaroslav Dohnálek samozřejmě poděkoval velitelům i jménem vedení města Boskovice a 
seznámil je s tím, jak město Boskovice pomohlo pěti vybraným obcím finanční částkou a materiální pomocí.  Text a foto Jaroslav Parma
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Soukromá řádková inzerce 
je ZDARMA.

Znění inzerátu a počet opakování 
posílejte na e-mail 

radim@bbnsro.info.

Koupím Jawa PÉRÁK v jakémkoli stavu. Vhodný k renovaci, 

popřípadě díly na tento motocykl. Tel.: 722 491 746
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Novorozenecké 
oddělení

BOSKOVICE� -�V� loňském� roce� se� v� boskovické� porodnici� narodilo� 880�
dětí,�z�toho�422�chlapců�a�458�dívek.�Čtyřikrát�se�narodila�dvojčata.�Z�celko-
vého�počtu�porodů�bylo�22�%�vedeno�císařským�řezem.�
Nejčastější�dívčí�jméno�bylo�Eliška,�dostalo�jej�19�dívek.�Následovala�Julie,�

Natálie,� Sofie� a�Viktorie,� kdy� každé� jméno� dostalo� shodně� 14� holčiček.�Do�
desítky�nejoblíbenějších�jmen�se�probojovaly�ještě�Ema,�Adéla,�Anna,�Rozálie�
a�Tereza.�Objevují�se�i�jména�netradiční�či�cizojazyčná,�jako�Jenovéfa,�Ronja,�
Jasmína,�Dorothea,�Mia�Sofia�či�Thea.�
Nejčastějším�chlapeckým�jménem�bylo�Tobiáš,�rodiče�jej�dali�19�chlapcům.�

Další�oblíbená�jména�se�v�posledních�letech�objevují�již�tradičně�–�Jakub,�Filip,�
Šimon,�Martin�a�Matyáš.�Desítku�uzavírají�jména�Daniel,�David,�Jan�a�Matěj,�
která�dostalo�shodně�po�12�chlapcích.�Mezi�netradičními�chlapeckými�jmény�
lze�zmínit�Tushig,�Theo�Mikuláš,�Egon,�Barnabáš,�Sidney.

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Farmaceuta/Farmaceutku
Požadujeme:

• VŠ vzdělání v oboru farmacie dle Zákona č.95/2004 Sb.
• systematický, pečlivý a zodpovědný přístup
• dvousměnný provoz
• víkendové služby – pohotovost
• praxe výhodou

Nabízíme:
• zajímavé finanční ohodnocení
• vhodné i pro absolventy

Zaměstnanecké výhody:
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• možnost ubytování ve vlastní ubytovně
• dostupnost dopravy přímo k nemocnici

Nástup dle dohody.

Informace podá:
Mgr. Šárka Obertíková, vedoucí lékárny
lekarna@nembce.cz, tel.: 516 491 603
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Farmaceutického asistenta/Farmaceutickou 
asistentku
Požadujeme:

• SŠ vzdělání v oboru farmaceutický laborant nebo tříleté 
studium v oboru diplomovaný farmaceutický asistent

• systematický, pečlivý a zodpovědný přístup
• praxe výhodou

Nabízíme:
• zajímavé finanční ohodnocení
• jednosměnný provoz

Zaměstnanecké výhody:
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• možnost ubytování ve vlastní ubytovně
• dostupnost dopravy přímo k nemocnici

Informace podá:
Mgr. Šárka Obertíková, vedoucí lékárny
lekarna@nembce.cz, tel.: 516 491 603
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Koupím garáž 
v Boskovicích, platba 

v hotovosti.
Nabídněte - tel.: 774 408 399

Kontakt  
na inzerci:

telefon: 
774 408 399

e-mail: 
j.oldrich@centrum.cz

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
přijme
Zdravotního laboranta/Zdravotní 
laborantku pro oddělení mikrobiologie
Požadujeme:

• dokončené SŠ/VŠ vzdělání v oboru zdravotní 
laborant

• čistý trestní rejstřík
• schopnost týmové práce
• dobrý zdravotní stav
• jednosměnný provoz + pohotovostní služby

Nabízíme:
• vhodné i pro absolventy
• práci na odborné úrovni
• možnost osobního rozvoje
• stabilní a přátelský pracovní kolektiv
• odpovídající mzdové podmínky
• výhodně placené pohotovostní služby

Zaměstnanecké výhody:
• stravování s příspěvkem zaměstnavatele
• 5 týdnů dovolené
• 3 dny placeného zdravotního volna
• slevy na nákup v nemocniční lékárně

Nástup možný ihned.

Informace podá:
Mgr. Miroslava Hošková, DiS, Oddělení mikrobiologie
miroslava.hoskova@nembce.cz, mikrobiologie@nembce.cz,
tel.: 516 491 590, 516 491 591
Nemocnice Boskovice s.r.o., Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice

Koupím jakoukoliv JAWA, SIMSON, MZ, ČZ či 

PAV... Děkuji za nabídku. Tel.: 723 971 027

Žádný čas není tak dlouhý, aby nám dal zapomenout.

Dne 21. února 2022 
vzpomeneme na 10. výročí úmrtí

paní

VĚRY MAŠKOVÉ 
ze Skalice nad Svitavou.

Vzpomíná rodina.

Očkování
BOSKOVICE -�Od�úterý�8.�února� je�zkrácena�provozní�doba�očkovacího�

centra.�
Osoby�starší�12�let�se�očkují�každé�úterý�od�7�do�11�hodin.�Registrovat�se�lze�

prostřednictvím�centrálního�systému,�případně�je�možné�přijít�i�bez�registrace.
Děti�ve�věku�5�–�11�let�jsou�očkovány�každou�středu�od�12,30�do�14�hodin.�

Registraci� lze� provést� prostřednictvím� centrálního� systému�nebo� telefonicky�
přes�primářku�Dětského�oddělení�MUDr.�Dítětovou�(v�pracovní�dny�od�7�do�14�
hodin�na�telefonu�774984570).
U�dětí�do�15�let�je�nutná�účast�zákonného�zástupce.
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Zimní boskovická čtyřstovka se 
pořadatelům i závodníkům vydařila

BOSKOVICE� -� V� boskovických�
lázních�se�konala�každoroční�Boskov-
ická� čtyřstovka,� kterou� pořádá� pla-
vecký�oddíl�SVČ�Boskovice.�Závody�
se� plavaly� v� tréninkovém� čase.�
Přivítali� jsme� plavce� z� Blanska,�
Kuřimi�a�ze�dvou�oddílů�Brna.
První�místo�získali�Ondřej�Ščudla,�

Anna�Šafránková,�Jolana�Chlupová�a�
Štěpán�Vladík.� Na� stupně� vystoupili�
Filip�Tlamka,�Václav�Drábek,�Kristý-
na� Nezvalová,� Justýna� Novotná,�
Krunoslav� Roglič� a� Tereza� Fajtová.�
Všem� moc� gratulujeme� a� děkujeme�
za� účast,� přejeme,� ať� se� jim� v� nové�
plavecké�sezóně�daří.�
Děkujeme� všem� rozhodčím,� or-

ganizátorům� a� rodičům� za� pomoc� a�
podporu� při� konání� velice� zdařilých�
závodů.�� Jan Horák

Podvody ve virtuálním 
světě pokračují

REGION� -� Policisté� na� Blanensku� se� v� těch-
to� dnech� zabývají� případem,� kdy� během� jednoho�
dne�přišel�postupně�o�své�úspory�padesátiletý�muž.�
Dosud� neznámý� pachatel� přesvědčil� poškozeného�
k� instalaci� programu�AnyDesk.� Zmíněný� přístup,�
který�je�v�poslední�době�spojený�především�s�kryp-
toměnovými� podvody,� směřuje� k� tomu,� aby� pod-
vodník� získal� vzdálený� přístup� k� cizímu� počítači.�
Což� se� potvrdilo� i� v� tomto� případě.�Na� dálku� tak�
neznámá� osoba� provedla� několik� převodů� na�
�zahraniční� účet.� Částka� provedených� transakcí� se�
tak�vyšplhala�téměř�na�560�tisíc�korun.
Tento� případ� není� v� Jihomoravském� kra-

ji� ojedinělý.� Jen� za� poslední� měsíc� přijali� poli-
cisté� na� Blanensku� dva� podobné� případy.� První�
z�poškozených�přišel�o�částku� téměř�150� tisíc�ko-
run,�ve�druhém�případě�se�jednalo�o�částku�bezmála�
370�tisíc�korun.
V� tomto� týdnu� také� policisté� na� Břeclavsku�

začali� prověřovat� podvodné� jednání� přes� internet.�
Tento� se� týká� virtuální�měny.�Událost� začala� tím,�
že�žena�chtěla�proplatit�peníze�v�bitcoinech�ze�své�
�elektronické�peněženky.�Následně�byla�kontaktová-
na�podvodníky,�kteří�jí�nabídli�odkup�této�virtuální�
měny.� Scénář� se� poté� opakoval,� tak� jako� v� ostat-
ních� případech.� Žena� umožnila� přístup� ke� svému�
účtu.�Dosud�neznámí�pachatelé�tak�postupně�přev-
edli� téměř�300� tisíc�korun�na�cizí�účet.�Půjčku�na�
účet�oznamovatelky�v�hodnotě�800�tisíc�korun,�již�
podvodníci� nestihli� dokončit.� Žena� vše� nahlásila�
policii,�která�se�případem�nyní�zabývá.
Kriminalisté�ve�všech�událostech�zahájili�úkony�

trestního� řízení� pro� podezření� ze� spáchání� trest-
ného� činu,� prověřují� veškeré� informace� směřující�
ke� zjištění� totožnosti� zatím�neznámých�pachatelů.�
V�případě�dopadení�jim�hrozí�trest�odnětí�svobody�
až�na�8�let.

 

Zloděj se nemusel nijak 
namáhat

KUNŠTÁT� -�V� pondělí� 31.� ledna� v� půl� deváté�
ráno,� v� ulici� Zámecké� v� Kunštátě� ponechal� na�
několik� minut� řidič� bez� dozoru� firemní� dodávku�
v� hodnotě� 150� tisíc� korun.�Klíčky� od� auta� nechal�
ovšem� v� zapalování.� Této� situace� využil� zloděj,�
který�vzápětí�s�vozidlem�tov.�zn.�VW�Transporter,�
bílé�barvy,��RZ�:�2�BF�9430,�odjel�neznámo�kam.

Policisté�po�vozidle�pátrají,�zatím�ale�bezvýsled-
ně.� Obracíme� se� s� žádostí� o� pomoc� na� případné�
svědky.� Rovněž� by� nám� pomohl� i� záznam� kamer�
řidičů,�kteří�v�tu�dobu�Kunštátem�projížděli.�
K�objasnění�případu�by�mohlo�přispět�i�svědectví�

muže� a� ženy� v� osobním�vozidle�VW�Polo,�modré�
barvy,�kteří�se�v�tu�dobu�měli�v�místě�události�po-
hybovat.
Dalším� provedeným� šetřením� bylo� zjištěno,� že�

odcizené� vozidlo� se� � téhož� dne� kolem� osmé� hod-
iny� večer� pohybovalo� po� dálnici� D1� směrem� na�
Pohořelice.�
Lidé� mohou� kontaktovat� policisty� obvodního�

oddělení�v�Letovicích�na�tel.�č.�974�631�770,�popř.�
lze�využít�bezplatnou�linku�158.�� Foto Policie ČR

Řidič ohrozil vyjíždějící 
autobus a ujel

BLANSKO� -� V� pátek� 28.� ledna� krátce� po�
jedenácté� hodině� vyjížděl� autobus� městské� hro-
madné�dopravy�ze�zastávky�Seifertova�v�Blansku.�
Ve� stejnou� chvíli� projížděl� ulicí� Seifertova� dosud�
neznámý� řidič� s� vozidlem� Škoda� Fabia,� červené�
barvy.� Při� odbočování� vpravo� do� ulice� Dolní� Pa-
lava� svou� bezohlednou� jízdou� ohrozil� řidiče� a�
cestující� autobusu.� Střetu� s� vozidlem� zabránil� po-
hotový� šofér� autobusu,� který� zareagoval� prudkým�
zabrzděním�.�Při�pádu�se�zranily�dvě�cestující.�
Pokud�jste�se�stali�svědky�této�dopravní�nehody�a�

máte�informace,�které�by�přispěly�k�řádnému�obja-
snění�věci,�neváhejte�a�kontaktujte�přímo�Dopravní�
inspektorát� Blansko� na� tel.� č.� 974� 631� 255� nebo�
využijte�bezplatné�linky�158.�� Foto Policie ČR

V cizím autě jel se 
zákazem řízení

SEBRANICE - Další� pronásledování� nebez-
pečného�řidiče�mají�za�sebou�jihomoravští�policisté.�
Na� rozdíl� od� některých� nepochopitelných� újezdů,�
kdy� si� řidiči� nadrobili� podstatně� větší� problémy,�
než� kdyby� se� nechali� zkontrolovat,� měl� v� tomto�
případě� sedmatřicetiletý� muž� pádné� důvody� vyh-
nout� se�policejní�kontrole.�Se� svěřeným�autem�do�
opravy�si�jezdil�po�soukromých�záležitostech,�ned-
bal�vysloveného�zákazu�řízení�a�zřejmě�řídil�i�pod�
vlivem�pervitinu.
Hlídka� blanenských� dopravních� policistů� se� ho�

rozhodla� zkontrolovat� v� Sebranicích,� řidič� ovšem�
o�kontakt�nestál�a�začal�ujíždět�po�komunikaci�I/43�
na� Letovice.� S� policejním� vozem� v� zádech� pak�
odbočil� na�vedlejší� komunikace,�U�Drválovic�pak�
odbočil�na�polní�cestu�a�nakonec�zapadl�se�super-
bem�do�potoka.�I�tak�se�nechtěl�vzdát�a�pokračoval�
po� svých� zasněženým� lesem.� Vzhledem� k� jeho�
oblečení,� které� čítalo� šortky� a� lehkou� mikinu,� to�
asi�nebyl�příjemný�zážitek.�Policisté�ho�zadrželi�při�
pátrací�akci�v�lese�asi�100�metrů�od�vozidla.

Do� protokolu� uvedl,� že� svého� jednání� lituje� a�
nedokáže� ho� vysvětlit.� Po� pozitivním�orientačním�
testu� na� drogy� se� odmítl� podrobit� lékařskému�
vyšetření,� za� což� ho� čeká� nemalá� sankce.� Kromě�
toho� se� zodpovídá� s� přečinů� neoprávněné� užívání�
cizí� věci� a� maření� výkonu� úředního� rozhodnutí� a�
vykázání.�Majitelka�poničeného�vozu�také�asi�ško-
du�jen�tak�nepřejde.�Mimo�to�může�počítat�i�s�pod-
statným�prodloužením�zákazu�řízení.

Prodej lyží neznamenal 
zisk, ale ztrátu

REGION - Prodej� použitých� lyží� znamenal�
pro� osmatřicetiletého� muže� z� Blanenska� nakonec�
téměř�padesátitisícovou�ztrátu.�Na� jeho� inzerát� na�
internetu� reagoval� přes�mobilní� aplikaci� zájemce.�
V� průběhu� komunikace� pak� z� prodávajícího� pod�
záminkou�převodu�dohodnuté�ceny�na�účet�vylákal�
přihlašovací� údaje� do� jeho� internetového� ban-
kovnictví.�Ve�dvou�platbách�pak�snadno�převedl�na�
cizí�bitcoinový�účet�skoro�padesát�tisíc�korun.
K�ještě�vyšší�ztrátě�měla�nakročeno�pětapadesáti-

letá�žena�z�Břeclavska.�Ta�v�internetové�komunika-
ci�reagovala�na�výzvu�k�vyzvednutí�přeplatku�z�fi-
nančního�úřadu.�Po�krátké�elektronické�komunikaci�
s�neznámým�pachatelem�měla�potvrdit�v�bankovní�
mobilní�aplikaci�více�než�osmdesátitisícovou�tran-
sakci.�Mimo� jiné� to�byl�veškerý�zůstatek�na� jejím�
účtu.�To�se�jí�zdálo�podezřelé�a�platbu�nedokončila.�
Tím�si�zachránila�nemalou�částku.�Následně�pokus�
o�podvod�oznámila�bance�a�policii.

Měděné kabely ukradli 
i z lokomotivy

REGION - Oznámení� o� novém� graffiti� na�
železničních� vozech� řeší� policisté� téměř� denně.�
Včerejší�den�na�dráze�však�neřádili�jen�sprejeři,�ale�
i� zloději.� Ti� si� na� dolním� brněnském� nádraží� vy-
hlédli� odstavenou� dieselovou� lokomotivu.� Z� této�
demontovali� silné� měděné� kabely� a� odcizili� aku-
mulátory.�Při� tom�ve�sběrně�dostanou�za�odcizené�
věci� jen� zlomek�hodnoty� ze� škody,� které�na� loko-
motivě� způsobili.�Ta� přesáhla� padesát� tisíc� korun,�
navíc� je� po� jejich� řádění� nepojízdná.� Další� dva�
případy� řešili� policisté� na� rekonstruovaném�úseku�
železničního� koridoru� u� Adamova.� Tam� zloději�
poničili�nádrž�pracovního�stroje�a�ukradli�z�ní�přes�
dvě�stě�litrů�nafty.�Další�případ�policisté�dokumen-
tovali�jen�o�pár�set�metrů�dále,�kde�dělníkům�něk-
do�odřezal�a�ukradl�na�sto�dvacet�metrů�napájecího�
elektrického�kabelu.�I�zde�je�škoda�vysoká,�dosáh-
la�téměř�sto�třiceti�tisíc�korun.�� Foto Policie ČR

 Zpracoval Radim Hruška

Boxeři Berserkers Clubu Blansko uspěli na 
republikovém šampionátu v Třeboni

BLANSKO� -� Dva� tituly� vicem-
istra� České� republiky,� jedno� třetí�
místo� a� jedno� největší� překvapení�
šampionátu.� Takové� jsou� ve� zkratce�
výsledky,� se� kterými� odjeli� z� repub-
likového�mistrovství� v� boxu� členové�
�Berserkers�Clubu�Blansko.�Za�výbor-
nou� reprezentaci� města� boxerům�
�osobně� poděkovali� starosta� Jiří�Crha�
a�místostarosta�František�Hasoň.
Mistrovství� ČR� v� boxu� se� konalo�

v�polovině�prosince�v�Třeboni.�„Vyšlo�
to� absolutně� perfektně,� nikdo� takové�
výsledky� nečekal.� Boxujeme� sice� už�
několik�let,�ale�zatím�jsme�hájili�barvy�
jiných�klubů.�V�Třeboni�jsme�se�před-
stavili� poprvé� jako� Berserkers� Club�
Blansko�a�hned�jsme�získali�tři�medai-
le,“� zhodnotil� republikový� šampionát�
předseda�a�trenér�oddílu�Jan�Hrazdíra.
V� kategorii� do� 67� kg� obsadil� Petr�

Starý� třetí�místo,� když�ve� čtvrtfinále�
vyhrál� na� body� a� v� semifinále� pak�
prohrál�až�na�body�se�zkušeným�pro-
tivníkem.� O� velké� překvapení� šam-
pionátu� se� pak� postaral� David� Klíč�
v� semifinále� kategorie� do� 86� kg.�
Blanenský� boxer� knokautoval� fa-
vorizovaného� Jiřího� Havla� z� klubu�
Pražský�rohovník.
„David�Klíč,�který�je�s�osmi�zápasy�

vlastně�boxerským�nováčkem,�předv-
edl�ve�finále�s�Honzou�„Divočákem“�
Mužíkem� nejlepší� bitvu� celého� mis-
trovství�.�Při�tomto�duelu�hala�bouřila�
a�přítomným�se�ježily�chlupy�na�ruk-
ou.�Zápas�byl�veden�ve�vysokém�tem-
pu,� oba� borci� boxovali� většinu� času�

na� krátkou� vzdálenost� a� předvedli�
technicky� čistý� box� bez� zbytečných�
faulů,“� popsal� finálový� zápas� kate-
gorie� do� 86� kg�web�České� boxerské�
asociace�czechboxing.cz.
David� Klíč� bude� reprezentovat�

Českou�republiku�na�boxerském�mis-
trovství�Evropy�do�22�let.�Šampionát�
se�uskuteční�ve�dnech�11.�-�24.�března�
2022� ve� městě� Poreč� v� Chorvatsku.�
Bude� také� hostovat� v� extralize� za�
Dubnici�nad�Váhom.

Výrazného� úspěchu� dosáhl� na� re-
publikovém� mistrovství� v� Třeboni�
také� Jiří� Krejčí.� V� kategorii� nad�
92� kg� zvítězil� ve� čtvrtfinále� i� semi-
finále�na�body.�Účast�ve�finále�mu�ale�
znemožnilo� zranění� pravého� zápěstí�
a� celkově� tak� obsadil� druhé� místo.�
V� únoru� se� Jiří� Krejčí� představí� na�
galavečeru�ve�Vídni.
Berserkers� Club� Blansko� je� spor-

tovní�klub�zaměřený�převážně�na�box.�
Jeho� působištěm� je� areál� střelnice�

WarZone�v�Dolní�Lhotě.�Právě�tam�se�
v�sobotu�28.�května�uskuteční�utkání�
oblastní�boxerské�ligy.
„Diváci� jsou� samozřejmě� zváni.�

Zájemci� o� box� mohou� přijít� také� na�
naše�tréninky�v�Dolní�Lhotě.�Pro�do-
spělé� se� konají� vždy� v� pondělí,� ve�
středu� a� v� pátek� od� 18:30� do� 20:00�
hodin� a� pro� děti� od� sedmi� let� vždy�
v�pondělí�a�v�pátek�od�17:30�do�18:30�
hodin,“�podotkl�Jan�Hrazdíra.

 Zdroj: www.blansko.cz



ZPRAVODAJSKÝ MAGAZÍN | ROČNÍK 16 | ČÍSLO 3 | STŘEDA 9. ÚNORA 2022 | ZDARMA

ČTĚTE 
KAŽDÝ DEN 

ČERSTVÉ 
ZPRÁVY NA
zrcadlo.net

NOVINKY Z BOSKOVICKÉ NEMOCNICE 
NAJDETE NA STRANĚ 3

V Blansku našli 
auto v řece

BLANSKO - Policisté v Blansku 
přijali zajímavé hlášení od tamních 
strážníků. Ti totiž našli v řece Svita-
vě zcela ponořené vozidlo. Na místo 
okamžitě vyrazili místní policisté i s 
policejními potápěči, kteří ve vodě 
nalezli již prázdný automobil. Podle 
prvotních informací pak měli časně 
ráno v červeném voze cestovat do-
konce čtyři lidé, přičemž z dosud ne-
zjištěných důvodu sjela alfa ze silnice 
přímo do řeky. Ze zcela ponořeného 
vozidla naštěstí všichni cestující za-
včas vyplavali na břeh, ale bohužel 
nikomu nehodu neohlásili a z místa 
bezostyšně odešli pryč. Před poled-
nem tak byl na místo přivolán i hasič-
ský autojeřáb, který pomohl ponořené 
auto vytáhnout ven.  (hrr)

 Foto Policie ČR
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PŘÍJEM 
INZERCE

774 408 399
radim@bbnsro.info

Postup prací na přehradě 
Křetínce umožnil navýšit 
hladinu v nádrži

Blansko je v zimní přípravě stále 
stoprocentní, zdolalo i Boskovice

BLANSKO - Ani napotřetí v pří-
pravném období nezaváhali blanenští 
fotbalisté. Regionální derby s Bosko-
vicemi urvali ve svůj prospěch 4:2 a 
navázali na dva úspěchy z Mlýnské, 
které zaznamenali v předchozích čtr-
nácti dnech.

FK BLANSKO - FC BOSKOVI-
CE 4:2 (1:0), Tulajdan 2×, Machálek, 
Chloupek.

V prvním poločase padla jediná 
branka, kterou si připsal Tomáš Ma-
chálek. Hra se však střelecky rozjela 
až po pauze, kdy Jiří Tulajdan zvyšo-
val na 2:0 a následně zabraly i Bosko-
vice. Hostům se tak podařilo srovnat 
na 2:2 a stále bylo dost času na další 
akce.

Blansko se vrátilo do vedení díky 
trefě Luboše Chloupka, po němž ještě 
upevnil domácí náskok opět Tulajdan. 
Boskovice si tak odvezly porážku 2:4 
z přípravného zápasu a svěřenci tre-
néra Petra Vašíčka stále zůstávají po 
Novém roce stoprocentní.

Příští přátelský duel se uskuteční 
znovu doma na Mlýnské, a to v so-
botu 12. února od 11.30 proti Slovanu 
Rosice. Tadeáš Mima

Zdroj: www.fkblansko.cz

V Šošůvce vyhlásili výsledky tradiční ankety 
Fotbalista okresu Blansko za rok 2021

LETOVICE - Povodí Moravy pokračuje v rozsáhlé re-
konstrukci vodní nádrže Letovice. Práce zajistí  zlepšení 
protipovodňové funkce a zvýšení bezpečnosti vodního 
díla, ale také odstranění sedimentů ze dna nádrže. Práce 
probíhají úspěšně dle harmonogramu a díky tomu vodo-
hospodáři začali zvyšovat hladinu v nádrži.

V srpnu zahájilo Povodí Moravy rekonstrukci letovic-
ké přehrady. Jejím cílem je ochrana vodního díla a území 
pod vodním dílem na extrémní desetitisíciletou povodeň. 
V rámci prací postupně dojde k rekonstrukci přelivu, spa-
diště a skluzu. Od zahájení rekonstrukce provedli vodo-
hospodáři bourací práce na bezpečnostním přelivu, došlo 
k odbourání nadzemní části přelivné zdi i dna spadiště. 

„V současnosti probíhají stavební práce na rozšíření 
spadiště a injektáže na bezpečnostním přelivu. Během 
prosince jsme dokončili sanaci velké části povrchu od-
běrné věže a rekonstrukci opevnění návodního líce hráze. 

Právě kvůli těmto pracím byla hladina snížena až na kótu 
347,0 m n. m.,“ popisuje průběh prací generální ředitel 
Povodí Moravy, s. p. Václav Gargulák.    

Hladinu v nádrži vodohospodáři začali snižovat už na 
konci léta. Sanace povrchů a práce na opevnění stihli pro-
vést s ohledem na příznivé klimatické podmínky v mírném 
předstihu tak, že nádrž mohli začít napouštět už na kon-
ci loňského roku. „Práce probíhaly bez komplikací, proto 
jsme na konci prosince využili přítoků do nádrže k navýšení 
hladiny. Pozvolna jsme ji zvýšili až na kótu 350,50 m n. m. 
Pokračovat v napouštění budeme na konci dubna po dokon-
čení další fáze prací,“ vysvětluje Gargulák. 

Od prosince do konce ledna vodohospodáři množství 
vody v nádrži téměř zdvojnásobili. Hladina v nádrži byla 
na začátku února na kótě 350,50 m n. m. a od konce loň-
ského roku se objem vody v nádrži zvýšil o 1,5 mil. m3. 

 Pokračování na str. 4

ŠOŠŮVKA - V pátek 4. února 2022 
proběhlo v kulturním domě v Šošův-
ce tradiční vyhlášení ankety Fotbalis-
ta okresu Blansko za rok 2021. 

Mezi oceněnými se neztratili ani 
zástupci FC Boskovice. Nejlepším 
trenérem byl vyhlášen Jan Havlíček, 
mezi žáky se do trojice nejlepších do-
stal Lukáš Staněk a v přípravce Lukáš 
Sehnal. Mezi šestici nejlepších fotba-

listů z krajských soutěží se umístili 
hned tři zástupci FC Boskovice. Byli 
jimi Jiří Fadrný, Jan Novák a mo-
mentálně v Blansku působící Štěpán 
Alexa. Ceny mimo jiných předávali 
i senátorka Jaromíra Vítková, mís-
tostarosta města Boskovice Petr Ma-
lach a místopředseda OFS Blansko 
Milan Strya.  Milan Strya

 Foto archiv FC Boskovice


